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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/20-01/4 

URBROJ: 2186/026-01-20-13 

Varaždinske Toplice, 25. lipnja 2020. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 25. lipnja 2020. 

 

sa 27. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica održane 25. lipnja 2020. godine. 

Sjednica je sazvana pisanim putem Pozivom KLASA: 021-05/20-01/4, URBROJ: 2186/026-

01-20-1 od 17. lipnja 2020. godine, održana je u prostoru kino dvorane „Ljubelj“, Varaždinske 

Toplice, Trg sv. Martina 16, a započela je s radom u 16.00 sati. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Franjo Prstec, koji je pozdravio 

gradonačelnicu, stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela te sredstva javnog 

priopćavanja. 

 

Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednik je zamolio da se prozovu vijećnici.  

 

Nakon izvršene prozivke, predsjednik konstatira da je sjednici nazočno 11 od ukupno 15 

vijećnika te da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 

 

Sjednici su nazočili: 

 

Ivan Dvorski, Franjo Prstec, Ljubica Nofta, Stjepan Denžić, Željko Bedeković, Mladen Huzjak, 

Marko Plišo,  Nenad Posavec, Draženko Pokos, Srećko Detelj i Danijel Remenar. 

 

Sjednici nisu prisustvovali vijećnici Borislav Antolković, Dragan Dašić, Josip Obad i Dragutin 

Šarec. 

 

Pored vijećnika sjednici su nazočili: 

Dragica Ratković, gradonačelnica, Nives Ernoić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

Grada Varaždinskih Toplica, Mirjana Furjan, voditeljica računovodstva i predstavnik medija. 

 

Zapisničar: Tamara Križanić       

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik s 26. sjednice Gradskog vijeća 

održane 7. svibnja 2020. godine.  
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Na upit predsjednika da li ima primjedbi na zapisnik s 26. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, nitko od prisutnih vijećnika nije se javio te je predsjednik stavio 

zapisnik na glasovanje. 

 

Gradsko vijeće je zapisnik sa 26. sjednice Gradskog vijeća održane 7. svibnja 2020. godine 

prihvatilo jednoglasno. 

 

Pitanja vijećnika, odnosno aktualni sat  

 

Srećko Detelj navodi da ima četiri usko povezana pitanja na koja bi trebali biti kratki odgovori 

pa moli gradonačelnicu da odgovori. 

Prvo pitanje je imali li gradonačelnica kakvih saznanja o početku radova nogostupa na 

državnoj cesti, a građani Tuhovca, Svibovca, Jalševca i Leskovca su ga zamolili da to pita. 

Drugo pitanje se odnosi na cestu Sovinjak. Stanovnici Leskovca, Tuhovca, Svibovca i 

Jalševca su ga zamolili da postavi pitanje zašto se ne sanira ta cesta. Gradonačelnica je 

zadnji puta rekla da postoji popis svih cesta, svih potreba, a sad nakon velikih oborina stanje 

na cestama je katastrofa. 

Treće pitanje je zbog čega zamjenik gradonačelnice ne dolazi na sjednice Gradskog vijeća.  

Četvrto pitanje je tko je imenom i prezimenom proglasio klizište kraj groblja za što moli 

usmeni odgovor, a pismeno traži sve u tančine koliko to košta i tko je bio izvođač. 

 

Gradonačelnica odgovara da se radi o nogostupima uz državnu cestu D24 i da ima saznanja 

iz Hrvatskih cesta da se rade projekti i da će to trajati negdje oko dvije godine, budući da se 

radi o dionici od Tuhovca, odnosno od kuda počinje katastarska općina Tuhovec, pa sve do 

Hrastovskog. Problem je i to što ima neriješenih imovinskopravnih odnosa. Dodaje da je to 

dugotrajni proces, a ako traže precizniju informaciju, može se zatražiti od Hrvatskih cesta.  

Na drugo pitanje gradonačelnica odgovara da su na natječaju pri Ministarstva poljoprivrede 

prošle četiri ceste, a među njima je i cesta za Sovinjak, a radi se o cestama po bregima koje 

spajaju Lovrentovec, Svibovec u krug. Čeka se samo da počinju radovi na tim cestama čija 

vrijednost je oko milijun, milijun i pol kuna. Za to postoji odobrenje i možemo ga dostaviti 

viećnicima. Nakon poplave najprijesu se čistile ceste koje su bile poplavljene, a onda će se 

ići dalje na uređivanje ostalih cesta. Kroz tri godine uredovno su se rješavali putevi po 

prioritetu, pa će se i dalje rješevati, a najprije će doći na red putevi gdje ljudi žive.  

Na pitanje zašto zamjenik gradonačelnice ne dolazi na sjednice Gradskog vijeća, 

gradonačelnica je odgovorila da će mu pismeno poslati upit. 

Na četvrto pitanje tko je proglasio klizište kod groblja, gradonačelnica odgovara da klizište ne 

treba proglasiti, već treba pozvati stručne ljude. Postoji projekat koji je izrađen po ovlaštenoj 

osobi i mišljenja je da ne treba čekati da se dogodi kataklizma i da groblje odskliže na 

županijsku cestu te navodi da će viječnici dobiti sve podatke o projektu i izvođaču. Drago joj 

je da je postavljeno to pitanje, jer je ovo ozbiljan grad i da svi ozbiljno shvaćaju svoj posao, a 

da bi nešto proglasili klizištem, a da to nije klizište. 

 

Mladen Huzjak pita gradonačelnicu do kuda se došlo glede ugovora oko sanacije klizišta u 

Vinogradskoj ulici, jer je bilo dogovoreno da će se održati sastanak već na predzadnjoj 
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sjednici Gradskog vijeća, te je li projektant u projektnoj dokumentaciji naznačio klizište kao 

takvo i je li izvođač upoznat sa situacijom. 

Drugo pitanje je kada će se prići asfaltiranju Vinogradske ulice u dijelu u kojem je položena 

kanalizacija. 

 

Gradonačelnica odgovara da se već dugo priča da je u Vinogradskog ulici klizište. Navodi da 

je došlo do promjena, i to pozitivnih, u vlasništvu i strukturi izvođača u dijelu aglomeracije koji 

je za Varaždinske Toplice. Ponovno će se projektirati ta ulica i cijela će imati izgrađenu 

sanitarnu odvodnju, a ulica će se asfaltirati kad bude sve izgrađeno.  

 

Ljubica Nofta navodi da su svi svjesni da na brzinu radova na aglomeracije Grad ne može 

utjecati, ali pita gradonačelnicu ima li kakvu informaciju kada će se krenuti s asfaltiranjem 

ulica u kojima su cijevi postavljane, jer poslije nedavnog nevremena rupe kod benzinske 

pumpe i u ulici gdje ona stanuje su toliko velike da ljudi moraju zaustavljati automobile da bi 

prešli na drugu stranu ceste. 

 

Gradonačelnica odgovara da moli sve za strpljenje, jer se agolomeracijom ne rješava samo 

sanitarna odvodnja. Za puno ulica je dogovoreno s javnim isporučiteljem Varkomom da se 

rješava usput i vodovodna mreža. To je primjer u Dugoj ulici gdje je poslije kiše bilo 

prestrašno, ali smatra da je sada pogodno vrijeme da se riješe instalacije koje se nalaze u 

zemlji pa kad jednom krene asfaltiranje da imamo gotove ulice za sljedećih 30 – 40 godina. U 

park naselju je i problem slivnih voda te je bila obveza ishoditi građevinsku dozvolu za slivne 

vode i sada se pregovara s Hrvatskim vodama da one financiraju izgradnju. Prvi predračun 

projektanta je bio 2 milijuna, 2 milijuna 300 tisuća kuna, a zadnji predračun je 4,2 milijuna 

kuna, a odnosi se na cijelo park naselje i Ulicu k vodopadu. Građevinska dozvola postoji, ali 

je došao kovid, pa sada pokušavamo dobiti novce preko Hrvatskih voda. 

 

Marko Plišo navodi da je na prošloj sjednici Gradskog vijeća neprimjereno i nepromišljeno 

usporedio našu crkvu i župnike s predsjednikom Gradskog vijeća na što su se neki našli 

prozvani i ovom prilikom bi se želio ispričati crkvi i svim župnicima i svima koji su se našli 

prozvanima što ih je povrijedio i žao mu je na toj izjavi. 

Njegovo pitanje za gradonačelnicu odnosi se na cestu prema Velincima, a isto su mu uputili 

mještani Škarnika. Navedena cesta je u katastrofalnom stanju i nije se već nekoliko godina 

sanirala. Obzirom da Grad prihoduje neka sredstva od Hrvatskih šuma po kubiku prodane 

drvne mase, pitanje je može li se ta cesta u što kraćem vremenu sanirati. 

 

Gradonačelnica odgovara da ima puno puteva koji su u lošem stanju i da će i taj put doći na 

red. Radi se više o šumskim putevima, a to se rješava u suradnji s Hrvatskim šumama. 

 

Stjepan Denžić navodi da ima pitanje za gradonačelnicu, a koje su mu uputili mještani Donje 

Poljane, odnosno obitelj Horvat. Za vrijeme nedavne poplave, pogotovo u Donjoj Poljani, 

kanal koji je bio saniran nije prihvaćao vodu i došlo je do izlijevanja u njihovo dvorište. Budući 

da se radi o županijskoj cesti, pitaju mještani može li se kod Županije dogovoriti da se dio od 

oko 20 metara kanala spoji, a to je dio kanala koji je sada rađeni i dio koji je prije rađen kod 

autobusne stanice kod raskršća, ili možda postoji koje drugo rješenje. Također ljudi pitaju za 
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Vinogradsku ulicu koja je pod ingerencijom Županije, te pita je li moguće prema Županiji 

uputiti dopis. Radi se o negdje 2/3 dijela ulice koji nije proširen, trebalo bi to sanirati jer je već 

neprohodno, ima dosta kamiona i radnika i problem je kod mimoilaženja.  

 

Gradonačelnica odgovara da će se prema ŽUC-u uputiti dopis pa će se onda znati kakav je 

njihov odgovor. Gradonačelnica naglašava da Grad sa ŽUC-om jako dobru suradnju i da 

gdje god treba nešto odraditi, Grad sufinancira s 25% i misli da ne bude problema. 

 

Željko Bedeković ima nekoliko pitanja koje su mu uputili građani. Prvo pitanje je zašto je 

otkazano Lovrečevo, festival od kojeg se pokušalo napraviti brend i u koji se ulaže već 

godinama, i za vrijeme prijašnje vlasti i sad. Građani također pitaju da li 1. Smešne Toplice 

predstavljaju alternativu Lovrečevu, kakav je to novi festival, te sudjeluje li Grad u 

financiranju.  

Nadalje navodi da Klub vijećnika Reformista traži da im se ubuduće dokumentacija koja ide 

za njih kao gradske vijećenike, ako teži kilogram i pol ali i u svim ostalim slučajevima, 

dostavlja e-mailom, a da će adrese dostaviti kroz koji dan. Navodi da se može slati njemu 

kao predsjedniku Kluba, a može se slati i svakome osobno.  

Navodi da je gospodin Željko Dvekar na društvenim mrežama objavio da ima informaciju iz 

Grada kako gradski vijećnici nemaju e-mail adrese, pa ga zanima je li Grad zaprimio zahtjev 

na pravo na pristup informacijama te na koji način predsjednik jedne stranke, odnosno vršitelj 

dužnosti predsjednika jedne stranke, dobiva informacije iz Grada o osobnim podacima 

vijećnika ili ima povlašteni položaj kao predsjednik jedne političke stranke. Dodaje da je to 

jako ozbiljna tema i da bi se morali zapitati nad time, pogotovo kad ima informaciju da isti čak 

sudjeluje na sastancima klubova vijećnika, a ne zna je li član kojega kluba vijećnika, pa je 

tako i jučer prisustvovao klubu vijećnika HDZ-a. Smatra da bi se malo morale razgraničiti 

ovlasti i da bi se članovi stranaka i vijećnicimorali izboriti za sebe, a ne dati drugima da utječu 

na njih i kako će glasati na sjednicama. 

Navodi da je dobio e-mail gospodina Milivoja Dretara, predsjednika Zajednice udruga 

antifašističkih boraca i antifašista Varaždinske županije koji je upućen i gospođi Dragici 

Ratković te Ivanu Pokosu. U dopisu navodi niz problema oko neodržavanja spomeničke 

baštine na području Grada Varaždinskih Toplica. Smatra da se ne smijemo odricati svoje 

povijesti i ne smije se zapuštati spomenička baština na području Grada, pogotovo ako težimo 

tome da budemo turistička destinacija u ovom dijelu Hrvatske, ali i Europe. Pita misli li se 

poduzeti nešto vezano za održavanje spomenika, a jedan od njih je u Donjoj Poljani, na dijelu 

koji se zove Vitezine, a za koji vjerojatno niti gradonačelnica ne zna gdje je, a trebala bi znati.  

Isto tako želio bi ostvariti svoje pravo kao predsjednik Kluba vijećnika Reformista te navodi 

da je u materijalima primio očitovanje na svoje pitanje postavljeno na prošloj sjednici vezano 

za financiranje dječjih vrtića na području Grada, a nije ga predsjednik Gradskog vijeća pitao 

je li zadovoljan s primljenim odgovorom. Navodi da nije zadovoljan primljenim odgovorom, i 

to zato što ima čak i pismo odvjetnika koje je stiglo u Grad Varaždinske Toplice gdje terete 

Grad za dvadesetak, tridesetak tisuća kuna plus kamate u kojem izričito tvrde da je Grad 

radio na štetu privatnog vrtića u proteklim mjesecima kada je vladala epidemija korona 

virusa. Zanima ga očitovanje na tu temu i da li pred Gradom stoji još jedan sudski postupak 

koji će napraviti svima u Gradu štetu. Smatra da se ne može imati gradsku vlast koja svakih 

par mjeseci načinje novi sudski postupak, a vidi se i u proračunu koliko koštaju intelektualne 
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usluge, a to su vjerojatno i korištenje usluga odvjetnika. Smatra da se moraju svi ponašati 

odgovorno i prema novcima i prema djeci koja idu u dječje vrtiće. 

Isto dako iskoristio bi svojih pet minuta i rekao da je dobio pisma roditelja koji su ogorčeni 

neradom Grada, odnosno ponašanjem prema privatnom vrtiću kojem je osnivač druga 

osoba, a ne Grad Varaždinske Toplice, pa bi tako pročitao par redaka iz toga. Navodi da su 

mailovi autentični i da ih nije on izmislio, te je pročitao dio: „Upisali smo dijete tamo s nepunih 

godinu dana, jer smo bili prisiljeni zbog posla“. Navodi da su svi vijećnici svjesni da gradski 

vrtić nema jaslice. Jedna od osnovnih demografskih mjera nije svakome dati dvije – tri tisuće 

kuna nego omogućiti roditeljima da djeca idu u vrtić i da roditelji mogu ići na posao. Naš Grad 

to ne omogućava i zato postoji privatni vrtić koji ima jaslice, a roditelji upućuju na sramotno 

ponašanje prema privatnom vrtiću, a najgore je to što se ne omogućuu najnormalniji uvjeti u 

gradskom vrtiću za koji se odustalo od obnove i od izgradnje novog vrtića.  

 

Gradonačelnica odgovara Željku Bedekoviću da je Lovrečevo festival oformljem kada su oni 

došli na vlast. Smatra da nije ona kriva što ljudi nisu informirani i ne čitaju da su mjere covid 

na snazi i da se uopće ne zna što će se dogoditi. To je jedan jedini razlog zašto je otkazano 

Lovrečevo te da nije potrebno trošiti novce, a da Festivala na kraju neće biti. 

Odgovara da će Smešne Toplice biti festival koji će se održavati na terasi Tonimira i nema 

nikakve veze s Gradom. Ljudi koje se bave turizmom znaju kako se radi, pa su doveli 

Kerekeš teatar, a da Grad nema nikakve financijske obaveze. Navodi da je danas bila na 

pres konferenciji i da joj to čini zadovoljstvo da ljudi dođu u Toplice, da imaju gdje biti. 

Što se tiče dostave materijala reformistima mailovima, prikupit će se mailovi i materijali će se 

slati  putem maila svim vijećnicima. 

Vezano uz pravo pristup informacijama, gradonačelnica odgovara da ne može odgovoriti na 

to pitanje, jer ne zna je li primljen takav zahtjev, te da će provjeriti i da će se pismeno očitati. 

Navodi da je primila mail gosp. Dretara. Odgovara da na području Grada imamo dva 

spomenika antifašistima, jedan je u parku u Varaždinskim Toplicama koji  je održavan, a 

drugi je spomenik Martinu Pušteku u Donjoj Poljani kojega Grad uredovno čisti te da ne vidi 

razloga za takvo pitanje. Ono što je gospodin njoj proslijedio jesu ta dva spomenika, a ako 

postoji neki treći, onda moramo ići na teren. 

Što se tiče financiranja privatnog dječjeg vrtića, odgovara gospodinu Bedekoviću da s njim 

može biti zadovolji ili ne, te da mora znati kako se financira kako se financira gradski vrtić i 

koje Grad kao osnivač ima obaveze, te da mora pročitati što je privatni dječji vrtić, kakve oni 

imaju plaće, kakve oni imaju obaveze prema svojim zaposlenicima, te smatra da je to jedna 

tema koju bi trebalo već jednom završiti. Navodi da s takvim pitanjima kojima joj dižu tlak 

neće dobiti nikakve političke poene i da su takva pitanja žalosna. Iz pisma koje je Čarobno 

ogledalce pisalo Gradu, vidi se da je ekonomska cijena 1.200,00 kuna, a za jaslice 1.350,00 

kuna. Navodi da ona ne bi u to ulazila i to bi trebala biti završena priča iz razloga što smo dali 

sve od sebe da taj vrtić normalno funkcionira, te da se taj vrtić, za razliku od gradskog vrtića, 

mogao javiti na mjere i misli da ovo vrijeme korone nije vrijeme da se stvaraju korona 

profiteri. Dodaje da je osobno primila tri ili četiri maila roditelja čija djeca idu u privatni vrtić i u 

svakom mailu roditelju pišu: „u razgovoru s ravnateljicom rečeno je da Grad ne bude ovo...“. 

Navodi da je primila na razgovor roditelje da vidi u čemu je problem, te da su bili zatečeni što 

ih je pozvala na sastanak i da su bili u čudu da ono što ona govori uopće nije problem. 

Navodi da Grad financira isti iznos djece, ali da je ekonomska cijena jednog i drugog vrtića 
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različita, te da treba znati kako se formira cijena, da se cijena formira od udjela osnivača i 

udjela roditelja. Ekonomska cijena je 1.200,00 kuna, od toga udio roditelja je 600,00 kuna i 

udio Grada je 600,00 kuna, a udio osnivača uključuje nabavu namještaja i opreme, tekuće 

održavanje objekata i preme vrtića neophodnih za rad te solidarno i ravnopravno jamči banci 

za redovitu otplatu kredita. To je službeno. Još jednom naglašava da Grad kao jedinica 

lokalne samouprave jednako sufinancira za svako dijete. 

 

Željko Bedeković navodi da, kako je i pretpostavljao, gradonačelnica uopće ne zna za taj 

spomenik i da je upravo u tome problem i da uoće nije pročitala mail gosp Dvekara. Taj 

spomenik se nalazi na polju. Sjeća se govora gradonačelnice na svečanoj sjednici gdje je 

rekla koliko voli Varaždinske Toplice, a on navodi da voljeti Toplice ne znači voljeti samo 

svoju ulicu, nego voljeti i Leskovec i Drenovec, i Donju Poljanu i upoznati se s tim krajevima 

te da je upravo zato poziva da napravi zborove građana i da izađete među ljude. Navodi da 

je nevjerojatno da gradonačelnica ne zna za taj drugi spomenik i da će je on odvesti da ga 

vidi, te da mogu povesti i gosp. Dretara da malo objasni tematiku.   

 

Pošto se nitko više nije javio prešlo se je na utvrđivanje Dnevnog reda. 

 

Predsjednik iznosi da su vijećnici prijedlog Dnevnog reda primili uz poziv za sjednicu te je 

pitao vijećnike imaju li kakav prijedlog za izmjenu ili dopunu predloženog Dnevnog reda. 

Kako se nitko nije javio, dao je glasovanje  predloženi Dnevni red. 

 

Gradsko vijeće jednoglasno je usvojilo sljedeći 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Prijedlog Zaključka Kluba vijećnika Reformista 

2. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna za 2019. godinu 

3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2019.  

4. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna za 2020. i projekcije za 2021. i 2022. godinu 

te pratećih akata: 

− Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 

2022. godinu te Prijedlog izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2021. – 

2022. godinu 

− Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada Varaždinske Toplice 

za 2020. godinu, 

− Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu, 

− Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu, 

− Prijedlog I. Izmjena Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. 

godinu 

5. Prijedlog Odluke o pristupanju projektu izgradnje i opremanja i korištenja postrojenja 

za sortiranje odvojeno prikupljenog otpada 
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6. Prijedlog Odluke o sufinanciranju energetske obnove obiteljskih kuća na području 

Grada Varaždinskih Toplica 

7. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika u JUO Grada 

Varaždinskih Toplica  

8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja 

komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2019. 

9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa građenja komunalne 

infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2019. 

10. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu 

rada Dječjeg vrtića „Tratinčica“. 

 

TOČKA 1. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA KLUBA VIJEĆNIKA REFORMISTA 

 

Predsjednik Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili prijedlog 

Zaključka Kluba vijećnika Reformista, te da će izvjestitelj biti Željko Bedeković kojeg je 

zamolio da podnese kratko izvješće. 

 

Žaljko Bedeković navodi da mora donijeti toliko literature da ne zna hoće li stalak to izdržati, 

a još nismo sposobni materijale staviti u digitalni format. Nastavlja da je Zaključak koji su 

vijećnici primili uz materijale je ruka suradnje koju nude gradonačelnici, a ona ne želi 

prihvatiti to da surađuju u interesu Varaždinskih Toplica. Po društvenim mrežama se vidi da 

je gradonačelnica ušla u kampanju te da su i drugi ušli u kampanju, pišu raznorazne 

nepovezane stvari, a on se ne želi baviti politikanstvom nego su pripremili jedan kratak 

zaključak u kojem pozivaju gradonačelnicu da više surađuje sa svim gradskim vijećnicima,  

klubovima vijećnika, udrugama te sa svim ljudima koji žive na području  Grada Varaždinskih 

Toplica. Navodi da je jučer imala sastanak u Gradu, pozvala je svoje politički podobne ljude, 

a nije pozvala njih koji su podržali proračun i uvijek surađuju najviše što je moguće, odnosno 

da poziva ljude koji nisu u Gradskom vijeću, ali gradske vijećnike iz nekog razloga ne 

pozove. U točki 1. Zaključka poziva da se u ustanovama u kojima je osnivač Grad i u 

komunalnom društvu, vodi drugačija politika efikasnijeg upravljanja i korištenja sredstava 

proračuna Grada. Kao najveći problem detektirali su to da se ne razvija vrtić, te da tri godine 

gradonačelnica i gradska vlast ne želi napraviti normalan vrtić. Priča se o raznim 

demografskim mjerama, o nizu stvari koja su nadogradnja na osnovnu mjeru, a to je da 

roditelji imaju gdje ostaviti djecu u vrtiću u sigurnim rukama, u jaslicama, kako bi mogli otići 

na posao zaraditi za kruh i živjeti normalan život. Kako se vidi u materijalima, suradnja s 

privatnim vrtićem je na žalost nula, ili ispod nule, a trebala bi biti vrhunska i trabali bi držati taj 

privatni vrtić kao kap vode na dlanu jer u gradskom vrtiću nema jaslica. Kada se govori o 

nedostacima gradskog vrtića, napominje da nikada nisu govorili o nedostacima ljudi koji tamo 

rade, jer su to vrhunski zaposlenici, stručnjaci, najbolji u svom poslu, ali problem je što 

nemaju uvjete koje bi trebali imati u smislu zgrade, sanitarnih čvorova, dječjih igrališta i niza 

drugih stvari koje današnji vrtić mora imati. Isto tako što se tiče funkcioniranja Foruma, njima 

je jasno da oni rade po nalogu gradonačelnice, ali se mora raditi na tome da se nalozi daju 

za sva sela, ne može se održavati samo selo Varaždinske Toplice. Uređuju se klizišta, sade 

se drveća po tri tisuće kuna, rade se čuda po samom gradu, ali treba pogledati kakvo je 
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stanje u goricama u Leskovcu ili u Gornjoj Poljani ili u Drenovcu gdje ljudi koji se bave 

poljoprivredom nemaju asfalt do svoje kuće, a živimo u 21. stoljeću.  

Nadalje navodi da su u Zaključku napisali da gradonačelnica nedovoljno informira vijećnike i 

stranke. Zanima ga tko je od gradskih vijećnika vidio gradski trg ili maketu trga, te da je on 

nije vidio. Rade se izmjene trga, a oni o tome ne znaju ništa. Također traži da se više 

uključuju udruge i građani preko zborova građana. Navodi da su mu vijećnici svjedoci da se 

za Donju Poljanu traži godinu i pola da gradonačelnica sazove zbor građana te 

gradonačelnica to može, ali ne želi. Ističe da ga je nedavno pitala jedna gospođa zašto je 

tako velika komunalna naknada samo u Donjoj Poljani, a u Ivancu ili Lepoglavi plaća puno 

manje. Pita u kojoj je fazi daljnja obrada izračuna komunalne naknade, je li se krenulo dalje i 

van Donje Poljane. Navodi da nije, a cilj je bio obračunati se s ljudima iz Donje Poljane. To 

se napravilo i dalje se nisu radile nikakve revizije. Pitanje je zašto.  

Nadalje smatra da gradonačelnica ne koristi stručne službe najkorisnije i najefikasnije za 

Grad. On, a i građani imaju dojam da grad funkcionira kao hladni pogon, isplaćuju se plaće, 

rade se tekući poslovi, ne vidi se van toga ništa spektakularno, ne vide se europska sredstva. 

Pita gdje su europski novci u Varaždinskim Toplicama, a da ih je povukao Grad Varaždinske 

Toplice. Također navodi da se sad nalazimo u bolničkim prostorijama te da Varaždinska 

županija na čelu sa županom Čačićem puno radi za Varaždinske Toplice, ulažu se pusti 

milijuni, te da i država kroz aglomeraciju ulaže u Varaždinske Toplice, radi se fenomenalna 

stvar kanalizacijske mreže, a gdje je tu Grad Varaždinske Toplice, zašto se na primjer ne 

obnovi vatrogasni dom u Donjoj Poljani, zašto se ne dovrši vatrogasni dom u Tuhovcu, zašto 

se u Leskovcu ne napravi oko vatrogasnog doma ono što je još potrebno. Za prijašnje vlasti 

su se barem obnovili domovi i nije bilo problema, a ne zna gdje je sada problem i zašto se ne 

obnavlja. Vidi se da se samo tamo gdje je najjači lobist gosopdin Prstec, da se uređuje čak i 

kapelica i trg. Prije ćemo imati seoski trg u Petkovcu nego gradski trg u Varaždinskim 

Toplicama. Pita da li bi možda mogli dobiti maketu trga u Petkovcu da se vidi kako izgleda.  

Isto tako navodi da se gospodarski razvoj grada ne odvija sukladno njegovim potencijalima. 

Čak se i Lovrečevo festival, ta mala kap koju bi trebalo odraditi za naš Grad, ove godine 

neće odraditi. Zaostajanje u gospodarskom razvoju isto tako ima negativne posljedice na 

demografsko stanje. Navodi da je već spomenuo demografsku mjeru izgradnje vrtića gdje bi 

djeca mogla i u jaslice pa da roditelji mogu početi raditi čim ranije, iseljavanje je naša 

svakodnevna briga. Puno je ljudi izašlo iz Varaždinskih Toplica, smanjio se broj mladog življa 

na našem području, ljudi su jednostavno otišli u Irsku, Njemačku, jer tu ne vide više 

prosperitet, a to je zastrašujuće za ovaj Grad koji ima potencijal biti centar sjeverne Hrvatske 

u turizmu, a isto tako i ovog djela Europe. Kod donošenja proračuna i financijskih planova ne 

vodi se računa o strateško – planskim dokumentima te razvoj Grada uglavnom nije planski. 

To se vidi i u proračunu, gdje je 2 milijuna kuna viška, jer se uopće nije planiralo što napraviti 

s tim novcima. I što sad s tim viškom, vjerojatno će se čuvati za pripremu za lokalne izbore 

kad će trebati novci za kampanju i za šudranje cesta. Dodaje da su naveli još neke razloge 

zbog koji smatraju da je potrebno donijeti ovakav zaključak i ne vidi nikakav razlog zašto 

neko od gradskih vijećnika ne bi podržao to da se više usuglašavaju godišnji programi rada 

institucija Grada s Gradskim vijećem, odnosno da gradske vijećnike gradonačelnica upozna 

s radom i ostalih ustanova koje djeluju na području Grada. Isto tako može zaključiti da je 

nužno redovno predlaganje načina koordinacije stranaka koje imaju vijećnike u vijeću putem 

sastanaka predstavnika i njihovih klubova vijećnika, čim više sastanaka u Gradu kako bi se 
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rješavali problemi našega Grada, a ima ih bezbroj. Ono što smatra da je najvažnije je što 

više uključiti građane kroz zborove građana i kroz udruge u kojima oni djeluju. Ljudi se 

smatraju zapostavljeno, pogotovo ako nisu politički podobni, jer s njima nitko ne komunicira i 

zato su predložiti jedan ovakav zaključak u kojem traže da gradonačelnica više surađuje s 

gradskim vijećnicima, a u interesu svih građana Varaždinskih Toplica i svakog sela i svake 

ulice. 

 

Gradonačelnica odgovara da bi prvo gospodina Bedekovića predložila u Kerekeš teatar jer je 

dobar glumac te da je žalosno da reformisti samo govore da ne valja ovo, ne valja ono. Ne 

zna kako bi odgajali djecu i kakav imaju pristup prema života, jer ako ne valja, onda treba 

reći što nije dobro i dati nekakav dobar primjer. Kad je čovjek u oporbi, najlakše je 

prigovarati, a nisu dali niti jedan primjer kako bi vodili ili što nije dobro, što nije uvršteno u 

proračun, a i za one projekte za koja su povučena sredstva su glasali protiv. Navodi da joj je 

toga populizma puna kapa i misli da se tako politika ne vodi i tako nikuda daleko ne budete 

došli. Odgovara gosp. Bedekoviću da je i u 12. mjesecu dao prijedlog sličnog zaključka, a 

sada je mislio da će mu i vijećnici HSLS-a i HDZ-a to potpisati jer su svi nezadovoljni radom 

gradonačelnice i ove gradske vlasti, ali se je tu malo prešao. Ono što je najžalosnije, a svi 

znaju kakve su mjere donešene za kovid, kad je privreda otpuštala radnike, kada su se 

otkazivale narudžbe, gospodin Bedeković je u to vrijeme, vrijeme korone, zaposlen u 

Županiji, a to se zove uhljebljivanje, što je zaboravio reći. Privreda, koja nas hrani, je 

otpušala ljude, a jedna Županije ja imala potrebe zapošljavati djelatnike. Reformisti se 

veličaju koliko su sposobni, a na skelama uz Bolnicu piše tko investira u Bolnicu, odnosno 

tko je investitor, a to je Specijalna bolnica za medicinsku rehabilitaciju. Navodi da se ljudi ne 

smiju dati obmaniti, jer oni novci koji su došli za energetsku obnovu su, došli za vrijeme 

Vlade na čelu s Andrejom Plenkovićem u iznosu od 50%, a 50% se Bolnica zadužila, te da 

ne vidi gdje je tu koju kunu dala Županija koja se toliko veliča. Zadnji puta kada je to 

gospodin Dvorski napomenuo, bilo mu je rečeno tonom „nek pazi što govori, jer zna gdje 

radi“. Pita je li to demokracija i tako se postupa. Odgovara gospodinu Bedekiću da je to 

populizam i da se tako ne vodi Grad. Dodaje da je 2 milijuna kuna viška koji će se utrošiti ove 

godine na trg, a nije se niti moglo ići prije raditi, jer se Specijalnoj bolnici, u dobroj suradnji, 

dalo dopuštenje da postavi skele radi energetske obnove. Ističe da ako se netko želi 

potpisati, onda se potpiše imenom i prezimenom da se čitko vidi, a jedino je gospodin Huzjak 

stavio ime i prezime i paraf. Navodi za sve koji gledaju sjednicu i gradske vijećnike, da su 

njene stručne službe najbolje i da ih ne bi mijenjala i da samo tako nastave raditi. 

 

O ovome prijedlogu predsjednik otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali: Željko Bedeković, Srećko Detelj, Gradonačelnica, Marko Plišo, Ivan 

Dvorski, Danijel Remenar.  

 

Kako se više nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog Zaključka Kluba vijećnika Reformista. 

 

Gradsko vijeće sa 3 glasa „za“ i 8 glasova „protiv“ nije prihvatilo prijedlog Zaključka Kluba 

vijećnika Reformista. 
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Prelazi se na točku 2. dnevnog reda 

 

TOČKA 2. 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZJEŠTAJA O IZVRŠENJU 

PRORAČUNA ZA 2019. GODINU 

 

Predsjednik Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog 

Godišnjeg izještaja o izvršenju proračuna za 2019. godinu. 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Godišnjeg izještaja o izvršenju proračuna za 2019. 

godinu, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Mirjanu Furjan, voditeljicu 

računovodstva Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih Toplica, koju je 

predsjednik zamolio za kratko izvješće. 

 

Mirjana Furjan navodi da se ovim izvještajem podastiru podaci o poslovanju u 2019. godini. 

Godišnji izještaj o izvršenju proračuna napravljen je u skladu s Pravilnikom i svim pozitivnim 

zakonskim propisima, vrlo je obilan i opširan zboga jer se sastoji od nekoliko različitih 

izvještaja, od onog izvještaja iz kojeg se vidi koliko su ukupno ostvareni prihodi pa do 

pojedinačnih analitičkih izvještaja gdje se vidi točno koliko su rashodi izvršeni po izvorima 

financiranja, koliko su izvršeni po funkcijskoj klasifikaciji prema propisanim klasifikacijama 

koje im pripadaju. Isto tako vidi se točno po programskom dijelu, koji je najinteresantniji, po 

programima i aktivnostima gdje su pojedinačno navedene sve one aktivnosti i izvršenje na 

način i u odnosu na planirana sredstva, a isto tako i u odnosu na sredstva koja su bila u 

prethodnoj godini. U 2019. godini ukupno ostvarenje prihoda iznosi 20.267.776,00 kuna što 

zajedno sa prenesenim viškom iz prenesene godine čini raspoloživim 23.655.953 kune. 

Rashodi su izvršeni u iznosu 21.575.466,00 kuna. Napominje da u ovim prihodima nalaze se 

svi vlastiti i namjenski prihodi naših proračunskih korisnika, Dječjeg vrtića i Zavičajnog 

muzeja. Za sljedeću godinu prenosi se ukupan višak prihoda 2.080.487,00 kuna koji se 

sastoji od prenesenog viška Grada i proračunskih korisnika. O svojem višku određuju 

proračunski korisnici na svojim vlasntitim upravnim tijelima, a onda se samo uvrštavaju u 

izmjene i dopune proračuna. Želi napomenuti u ovom uvodnom izlaganju, obzirom da su 

vijećnici dobili detaljno obrazloženje s materijalima, da je višak nastao zbog toga što planirani 

rashodi nisu izvršeni u onom obimu u kojem su bili planirani, a oni su bili u tijeku pa smo ih 

na taj način već planirali u proračunu za 2020. godinu, a naročito se to odnosi na projekt 

aglomeracije, projekt trga koji je bio planiran u 2019. godini, ali je bila izvršena samo 

projektna dokumentacija, isto tako djelomično je bila izvršena dokumentacija dječjeg vrtića 

niti je izvršena sanacija klizišta te projektna dokumentacija za sanaciju Perivoja, a sve se to 

može vidjeti u izvršenju programskog dijela proračuna. To znači da je višak prihoda nastao 

zbog nemogućnosti izvršenja tih planiranih rashoda u prethodnoj godini. Napominje da u 

ukupnom izvršenju rashoda, kapitalni rashodi iznose 35% ukupnog proračuna, što znači da 

je za investicije utrošeno 7.602.621 kuna. Napominje da je uz Godišnji izještaj o izvršenju 

proračuna predočeno i izvršenje, odnosno realizacija plana razvojnih programa koji je 

povezan sa strategijom razvoja Grada. Navodi da stoji na raspolaganju za pitanja. 
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Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna za 2019. godinu razmatrala je Komisije 

za financije i proračun Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, te je članica Komisije Ljubica 

Nofta,  podnijela izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da prijedlog Godišnjeg izvještaja o 

izvršenju proračuna za 2019. godinu usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali: Željko Bedeković i Mirjana Furjan. 

 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna za 2019. godinu. 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo Godišnji izvještaj o izvršenju 

proračuna za 2019. godinu. 

 

Tekst akta glasi: 
Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Varaždinskih Toplica za razdoblje od 
01.01.2019.- 31.12.2019. godine, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se 
zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: 
KLASA: 400-05/20-01/1. 
 

 

Prelazi se na točku 3. Dnevnog reda 

 

TOČKA 3. 

PRIJEDLOG ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA PRORAČUNA 

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2019. GODINU 

 

Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2019. 

godinu dostavila je gladonačelnica na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu je odredila 

Nives Ernoić, voditeljicu računovodstva Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih 

Toplica, koju je predsjednik Gradskog vijeća zamolio za kratko izvješće. 

 

Mirjana Furjan navodi da prošle godine zbog okolnosti neizvršavanja kapitalnih projekata 

aglomeracije i izgradnje trga, je utvrđen odgovarajući višak. Pravilnikom o računovodstvu 

propisano je da se posebnom odlukom mora preraspodijeliti taj višak i utvrditi njegova 

namjena. Ukoliko vijećnici imaju kakva pitanja, stoji na raspolaganju.  

 

Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2019. 

godinu razmatrala je Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, 

te je članica Komisije Ljubica Nofta  podnijela izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da prijedlog Odluke o raspodjeli 

rezultata proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2019. godinu usvoji u predloženom 

tekstu. 
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O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

U raspravi je sudjelovao Željko Bedeković. 

 

Nakon završene rasprave, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog Odluke 

o raspodjeli rezultata proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2019. godinu. 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo Odluku o raspodjeli rezultata 

proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2019. godinu. 

 

 

Tekst odluke glasi: 

 

ODLUKA O RASPODJELI REZULTATA PRORAČUNA 

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2019. GODINU 

 

 

Članak 1. 

 

Ovom Odlukom utvrđuje se rezultat poslovanja, raspodjela rezultata poslovanja Grada Varaždinske 

Toplice sa stanjem na dan 31.12.2019. godine, te način rasporeda viška prihoda utvrđenog Godišnjim 

izvještajem o izvršenju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2019. godinu.  

  

Članak 2. 

 

 Godišnjim izvještajem o izvršenju proračuna grada Varaždinske Toplice utvrđen je višak 

prihoda Grada i proračunskih korisnika za prijenos u iduće razdoblje u iznosu 2.080.487,42 kn, a 

sastoji  se od: 

Viška prihoda Grada Varaždinskih Toplice                                2.027.845,17 kn 

Viška prihoda Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice       45.224,16 kn 

Viška prihoda Zavičajnog muzeja Varaždinske Toplice                    7.418,09 kn. 

      

Članak 3. 

 

 Stanje na osnovnim računima podskupine 922 iskazano je u poslovnim knjigama i financijskim 

izvještajima Grada Varaždinske Toplice na dan 31.12.2019., a njegova struktura je sljedeća:  

            Stanje 31.12.2018. 

92211  Višak prihoda poslovanja                                             5.257.448,40 

92222  Manjak prihoda od nef.imovine                                        - 3.229.603,23              

            UKUPNO VIŠAK                                                                2.027.845,17  

 

Članak 4. 

 

 Višak prihoda poslovanja u iznosu 3.229.603,23 kn sa računa 92211 raspoređuje se za 

pokriće manjka prihoda od nefinancijske imovine na računu 92222. 

           Preostali višak prihoda poslovanja iznosi 2.027.845,17 kn. 
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Članak 5. 

 

           Višak prihoda na računu 92211 u iznosu 2.027.845,17 kn raspoređuje se za Program gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture, a namjena će se planirati Izmjenama i dopunama 

Proračuna za 2020. godinu.   

       

Članak 6. 

 

Raspodjelu rezultata za 2019. godinu po strukturama i raspored viška prihoda za iduće 

razdoblje proračunski korisnici Dječji vrtić „Tratinčica“ Varaždinske Toplice i Zavičajni muzej 

Varaždinske Toplice utvrdit će odlukama svojih upravnih tijela, te o tome izvijestiti Grad Varaždinske 

Toplice.  

   

Članak 7. 

 

 Ova će Odluka biti objavljena u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupit će na 

snagu osmog dana od dana objave.  

 

 

       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

                                 Franjo Prstec 

 

 

TOČKA 4. 

PRIJEDLOG I. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA ZA 2020. I PROJEKCIJE ZA 2021. I 

2022. GODINU TE PRATEĆIH AKATA: 

− Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. 

godinu te Prijedlog izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2021. – 2022. 

godinu 

− Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada Varaždinske Toplice za 

2020. godinu, 

− Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu, 

− Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu, 

− Prijedlog I. Izmjena Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća navodi da je gradonačelnica dostavila uz Poziv za sjednicu 

Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna za 2020. i projekcije za 2021. i 2022. godinu te 

pratećih akata, a za izvjestiteljicu je odredila Mirjanu Furjan, voditeljicu računovodstva 

Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih Toplica, koju je predsjednik Gradskog 

vijeća zamolio za kratko izvješće. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća napominje da će se za sve podtočke iznijeti jedno obrazloženje, 

dok će se glasati odvojeno za svaku podtočku. 
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Mirjana Furjan navodi da je donešena Odluka o raspodjeli rezultata proračuna Grada 

Varaždinskih Toplica za 2019. godinu te da je upravo zbog toga potrebno napraviti rebalans 

jer se ona mora uvrstiti u rebalans i planirati u trošak 2020. godine. Zbog situacije epidemije 

korona virusa smanjeni su prihodi, vidljivo je da će se smanjiti prihodi od poreza na dohodak i 

ostalih poreza i ostalih prihoda gradskog proračuna pa je i zbog toga potrebno donijeti 

rebalans proračuna. Tijekom ovih nekoliko mjeseci dobili smo odluku o odobrenoj kapitalnoj 

pomoći iz Ministarstva unutarnjih poslova za asfaltiranje i uređenje Ulice kralja Zvonimira u 

Varaždinskim Toplicama koja nije bila planirana proračunom i u programu gradnje te ju je bilo 

potrebno uvrstiti u proračun. U obrazloženju je točno navedeno koji se troškovi smanjuju 

kako bi se mogle uvesti nove aktivnosti kao što su subvencije i pomoći poduzetnicima u 

posebnim uvjetima te pomoći građanima i kućanstvima u ovoj situaciji koja nas je zadesila. 

Želi samo reći da je možda nespretno u obrazloženju napisano da se smanjuju sredstva za 

poljoprivredu, to ni u kom slučaju ne znači da će se smanjiti obim pomoći i subvencija 

poljoprivrednicima jer prema prijašnjim godinama nije potrebno toliko novaca koliko je 

predviđeno. Smanjenje sredstava za sport navedeno je u dijelu u suradnji sa sportskim 

udrugama i organizacijama zbog emogućnosti odvijanja aktivnosti tijekom dva mjeseca, sve 

ostalo ostaje u okvirima u kojima su bila sredstva proračunom planirana. Ove prve izmjene i 

dopune proračuna nastale su zbog toga da bi mogli u ovoj situaciji ostvariti proračun i vidjeti 

kako ćemo dalje moći funkcionirati. Na kraju želi rekapitulirati da će se smanjenje prihoda 

koje se planira u iznosu od 2.600.000,00 kuna pokrit iz viška prenesenog iz prošle godine te 

su troškovi smanjeni za 560.000,00 kuna. Napominje da veliki dio smanjenja planiranih 

sredstava je stavljen u razdjel Jedinstvenog upravnog odjela i plaća zaposlenika, jer u 

situaciji u kojoj se nalazimo, planirano povećanje broja zaposlenih nije bilo uputno planirati u 

ovom periodu i tu su se našli izvori za određene izdatke koje je trebalo povećati u ovom 

razdoblju. 

 

Podtočka 1: 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu 

te Prijedlog izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2021. – 2022. 

 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu 

te Prijedlog izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2021. – 2022. godinu razmatrala 

je Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, te je članica 

Komisije Ljubica Nofta  podnijela izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da prijedlog I. izmjena i dopuna 

Proračuna za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu te Prijedlog izmjena i dopuna 

Plana razvojnih programa za 2021. – 2022. godinu usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik Gradskog vijeća otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali: Željko Bedeković, Gradonačelnica, Marko Plišo, Stjepan Denžić i 

Srećko Detelj. 
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Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu 

te Prijedlog izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2021. – 2022. godinu. 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo I. izmjene i dopune Proračuna 

za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu te Izmjene i dopune Plana razvojnih 

programa za 2021. – 2022. godinu. 

 

Tekst akta glasi: 

I. izmjene i dopune Proračuna za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu te Izmjene 
i dopune Plana razvojnih programa za 2021. – 2022. godinu, usvojene su u cijelosti prema 
predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u 
spisu: 
KLASA: 400-08/20-01/2. 

 

 

Podtočka 2: 

Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada Varaždinske Toplice za 2020. 

godinu 

 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba Grada Varaždinske Toplice za 2020. 

godinu razmatrala je Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, 

te je članica Komisije Ljubica Nofta podnijela izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da prijedlog Prijedlog I. izmjene i 

dopune Programa javnih potreba Grada Varaždinske Toplice za 2020. godinu usvoji u 

predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada Varaždinske Toplice za 2020. 

godinu. 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo I. izmjene i dopune Programa 

javnih potreba Grada Varaždinske Toplice za 2020. godinu. 

 

Tekst akta glasi: 

 

 

I. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada 

Varaždinske Toplice za 2020. godinu 

 

I. 

 Programom javnih potreba za 2020. godinu Grad Varaždinske Toplice iskazuje svoje 

opredjeljenje za financiranje redovne djelatnosti, odnosno projekata i programa iz navedenih 

područja, temeljeno na pravima i obvezama iz zakona i podzakonskih akata, odlukama predstavničkih 
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i izvršnih tijela za pojedina područja. 

 

II. 

 Program javnih potreba Grada Varaždinske Toplice za 2020. godinu donosi se za područja: 

  

I. Kulturu i sport 
II. Obrazovanje 
III. Socijalna zaštita, humanitarna skrb i drugi interesi građana 
IV. Vatrogastvo  i sigurnost 

            

III. 

 I. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba, a sukladno I. izmjenama i dopunama 

Proračuna grada Varaždinske Toplice za 2020. godinu, prioritetima, utvrđenoj politici i strategiji za 

područja od interesa za Grad Varaždinske Toplice te planiranim izvorima prihoda i iskazanim 

potrebama, sredstva za pojedine namjene mijenjaju se i bilanciraju se kako slijedi: 

I. KULTURA I SPORT  

1.1.  Kultura  
  

Javne potrebe u kulturi Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu obuhvaćaju djelatnost ustanova 

u kulturi, progame i/ili projekte i manifestacije u kulturi koje su od interesa za grad Varaždinske 

Toplice. Program javnih potreba u kulturi za 2020. godinu 1. Izmjenama i dopunama osigurava 

sredstva u iznosu 1.074.000 kn i obuhvaća financiranje: 

1.1.1. Zavičajni muzej Varaždinske Toplice 

         - redovna djelatnost                 508.000,00 

         Izvori:   Gradski proračun 469.000 kn, prihodi za posebne namjene i 

                       vlastiti prihodi Zavičajnog muzeja 39.000 kn 

          -  Projekat: Drvena tradicijska kuća  

                              -projekt nove interpretacije i prezentacije tradicijske 

                               kulture topličkog kraja                  236.000,00 

         Izvori: Gradski proračun 36.000 kn,potpora Ministarstva kulture 200.000 kn 

- Projekat: Izložba „Tišina i nada“                                                                            85.000,00           
Izvori: Gradski proračun 13.000 kn, potpora Ministarstva kulture 72.000 kn 

        -  Projekat: Rekonstrukcija antičkog vodovoda                                                           

35.000,00        

           Izvori: Gradski proračun 6.000 kn, potpora Ministarstva kulture 29.000 kn                                                                                                             
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1.1.2. Sufinanciranje programa i projekata u kulturi koje provode udruge                 110.000,00                             

          

1.1.3. Sufinanciranje zaštite i očuvanja kulturnih dobara                                                100.000,00 

                   

Proračunska sredstva za redovnu djelatnost iz točke 1.1.1. doznačivat će se Zavičajnom muzeju 

mjesečno. Proračunska sredstva za projekte iz točke 1.1.1. doznačit će se proračunskom korisniku po 

ostvarenju pomoći Ministarstva kulture, temeljem posebnog zaključka gradonačelnice. 

Zavičajni muzej dužan je tromjesečno izvještavati o naplati i utrošku namjenskih i vlastitih prihoda 

uplaćenih na žiro račun ustanove. 

Sredstava iz točke 1.1.2 u iznosu 75.000 kn planirana su za udruge od posebnog interesa za Grad i 

to: KUD „Toplice“ 50.000 kn za redovnu djelatnost i Ogranak Matice Hrvatske 25.000 kn. Sredstva će 

se isplaćivati u deset jednakih mjesečnih iznosa temeljem ugovora.  

Za sredstva iz točke 1.1.2. u iznosu od 20.000 kn po provedenom javnom pozivu sklopiti će se 

ugovori s korisnicima, a 15.000 kn može se isplatiti temeljem  zaključka gradonačelnice po 

primljenom zahtjevu ili računu. 

Korisnici su dužni podnijeti izvještaj o utrošku sredstava. 

Za sredstva iz točke 1.1.3. u iznosu 100.000 kn sklopiti će se ugovor sa Župom sv. Martina za 

kapitalnu donaciju u svrhu obnove objekata kulturne baštine na području Varaždinskih Toplica, i to 

konkretno, obnove  kapelice Sv. Duha.  

1.1. Sport i rekreacija 
 

Javne potrebe u sportu sadrže: poticanje i promicanje sporta, djelovanje sportskih udruga, provođenje 

sportskih aktivnosti djece i mladeži, poticanje razvoja sporta i rekreacije. Ostvarivanje cilja javnih 

potreba u sportu provodit će se ujedno i financiranjem redovne djelatnosti/natjecateljskih aktivnosti 

sportskih udruga i klubova, održavanja sportskih objekata prema prijedlogu Zajednice športskih 

udruga. 

Za javne potrebe u sportu u Proračunu Grada Varaždinske Toplice za 2020. godinu planiraju se 

sredstva u ukupnom iznosu 635.000 kn, i to kako slijedi:  

1.2.1.  Sufinanciranje Zajednice športskih udruga                      585.000,00 

1.2.2.  Sufinanciranje projekata i programa iz područja sporta                                          

50.000,00 

 

Sredstva iz točke 1.2.1. u iznosu 375.000,00 prenijet će se na žiro račun Zajednice športskih udruga 

Grada Varaždinskih Toplica, tijekom 2020. godine u deset jednakih mjesečnih iznosa temeljem 

Ugovora. 

Zajednica športskih udruga Grada Varaždinskih Toplica objedinjava politiku sportskih aktivnosti njome 

objedinjenih sportskih klubova i sportskih udruga koje djeluju na području grada te se zadužuje za 

daljnji prijenos proračunskih sredstava sportskim udrugama i klubovima u skladu s kriterijima za 
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rangiranje sportskih udruga članica Zajednice, u skladu s ocjenom pojedinih programa članica. 

Zajednica sportskih udruga Grada Varaždinskih Toplica dužna je Gradonačelnici podnositi 

polugodišnja izvješća o realizaciji i prijenosu proračunskih sredstava sportskim udrugama i klubovima 

te izvješće o utrošku sredstava sukladno važećim zakonskim propisima. 

U okviru Sredstva iz točke 1.2.1. osiguravaju se u Proračunu Grada Varaždinskih Toplice sredstva u 

iznosu 25.000 kn za kapitalnu donaciju te dodatna sredstva do iznosa 22.500 kn, koja sredstva se 

doznačuju Zajednici športskih udruga grada Varaždinske Toplice prema dostavljenom opravdanom 

zahtjevu. Zajednica športskih udruga dužna je, po završetku projekta, dostaviti izvješće o utrošku 

proračunskih sredstava. 

U okviru Sredstva iz točke 1.2.1. osiguravaju se u Proračunu Grada Varaždinskih Toplice sredstva u 

iznosu 162.500 kn za Nogometni centar, a sredstva se doznačuju Zajednici športskih udruga  grada 

Varaždinske Toplice u deset jednakih mjesečnih iznosa temeljem Ugovora. Zajednica sportskih 

udruga Grada Varaždinskih Toplica dužna je Gradonačelnici podnositi polugodišnja izvješća o 

realizaciji programa i utrošku sredstava sukladno važećim zakonskim propisima. 

Sredstva iz točke 1.2.2. u iznosu 40.000 kn dodijeliti će se za programe i projekte udruga iz područja 

sporta po provedenom javnom pozivu i sklopljenim ugovorima, dok se 10.000 kn može se isplatiti 

temeljem zaključka gradonačelnice. 

Primatelji sredstava  su dužni podnijeti odgovarajuće izvješće s dokazima o utrošku sredstava. 

    

UKUPNO   I.  KULTURA I ŠPORT                    1.709.000,00

  

 

 II. OBRAZOVANJE 

2.1. Predškolski odgoj 

Programom javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju osiguravaju se sredstva u 

Proračunu Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu u ukupnom iznosu 3.368.000 kn, a 

obuhvaćeni su  programi predškolskog odgoja koje provode proračunski korisnik Dječji vrtić 

„Tratinčica“ Varaždinske Toplice,  Dječji vrtić „Čarobno ogledalce“ Varaždinske Toplice i drugi vrtići, i 

to kako slijedi: 

2.1.1. Dječji  vrtić «Tratinčica» Varaždinske Toplice- redovna djelatnost           2.588.000,00 

2.1.2. Dječji vrtić „Tratinčica“ - program male škole       68.000,00 

2.1.3. Dječji vrtić „Tratinčica“ - financiranje rada stručnog suradnika                              

20.000,00 

2.1.4. Dječji vrtić „Tratinčica“ – financiranje pomagača djeci s pos.potreb.                      

50.000,00 

Za financiranje djelatnosti predškolskog odgoja koji provodi Dječji vrtić „Tratinčica“ Varaždinske 

Toplice u iznosu 2.726.000 kn planiraju se sredstva iz sljedećih izvora: 
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- za redovnu djelatnost: iz proračuna Grada 1.907.000 kn, od roditelja 597.776 kn, od pomoći, 

vlastitih prihoda i donacija 38.000 kn, te iz prenesenog viška 45.224 kn. 

- za financiranje programa male škole, financiranje stručnog suradnika (logopeda) i 

financiranje pomagača za djecu  s pos. potrebama iz sredstava gradskog proračuna 138.000 kn.  

Sredstva proračuna Grada doznačivati će se na žiro račun Dječjeg vrtića mjesečno na osnovu 

zahtjeva. Dječji vrtić obvezuje se tromjesečno izvještavati o naplati i utrošku namjenskih i vlastitih 

prihoda uplaćenih na žiro račun vrtića.  

2.1.5. Sufinanciranje boravka djece u  drugim vrtićima     550.000,00 

Za sufinanciranje troškova boravka djece s područja Grada Varaždinskih Toplica u vrtićima čiji 

osnivač nije Grad Varaždinske Toplice, odnosno u vrtiću „Čarobno ogledalce“ Varaždinske Toplice i 

dječjim vrtićima na području županije, planiraju se sredstva iz izvora: opći prihodi i primici proračuna 

Grada.   

Sufinanciranje će se vršiti plaćanjem mjesečnih računa na temelju ugovora s vrtićima i roditeljima.  

2.1.6. Financiranje pomagača za djecu u drugim vrtićima i ustanovama                     92.000,00      

Za financiranje troškova pomagača u odgojno obrazovnom procesu za djecu s posebnim potrebama 

u iznosu 92.000 kn, planiraju se sredstva iz izvora: opći prihodi i primici  proračuna Grada. 

Financiranje će se vršiti na temelju ugovora sklopljenog između ustanove ili grada i pomagača ili 

putem drugog, prikladnog modela u skladu s mjerodavnim propisima.   

                                 

Ukupno Predškolski odgoj                                         3.368.000,00

  

 

 2.2. Osnovno školstvo 

U Proračunu Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu osiguravaju se sredstva u iznosu 190.000 

kn za provedbu programa potreba u obrazovanju iznad školskog standarda u osnovnih škola na 

području Grada Varaždinskih Toplica i to za sljedeća područja:.  

           2.2.1.  Sufinanciranje dogradnje OŠ Varaždinske Toplice-najam      

80.000,00       

2.2.2.  Sufinanciranje produženog boravka učenika, prijevoza učenika  

           i  financiranje  natjecanja i izvannastavnih aktivnosti        110.000,00 

Sredstava iz točke  2.2.1. za sufinanciranje dogradnje OŠ Varaždinske Toplice doznačivati će se po 

sklopljenom ugovoru i ispostavljenim računima.  

Sredstva za provedbu programa iz točke 2.2.2. iz segmenta financiranja natjecanja i izvannastavnih 

aktivnosti bit će isplaćena osnovnim školama na temelju odobrenog financijskog plana i programa 

natjecanja i izvannastavnih atkivnosti koje će se provoditi u 2020. godini. Škole su dužne dostaviti 

Gradu program natjecanja i izvannastavnih aktivnosti i odobreni financijski plan najkasnije do 31. 

ožujka 2020., time da će se isplata vršiti na temelju pojedinačnih zahtjeva, podnijetih sukladno 
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dostavljenom programu i financijskom planu s iskazanim troškovima i dokazima o nastanku 

predmetnih troškova. Škole se ujedno obvezuju dostaviti izvješća o provedenim programima s 

iskazanim  troškovima programa po izvorima financiranja.  

U odnosu na sufinanciranje produženog boravka, isti se ima provoditi sukladno godišnjem programu 

rada koji donosi škola te svim primjenjivim propisima kojima se uređuje predmetna materija. Uz svaki 

zahtjev za isplatu, škola je dužna dostaviti Gradu Varaždinskim Toplicama izvješće o upisima u 

program produženog boravka te ukupnim mjesečnim troškovima produžnog boravka. Ujedno, škola je 

dužna ažurno obavijestiti Grad Varaždinske Toplice o nastupu svih okolnosti koje imaju za posljedicu 

smanjenje ili povećanje financijskog udjela Grada u podmirenju troškova produženog boravka. Grad 

Varaždinske Toplice ovlašten je obavljati nadzor namjenskog utroška sredstava uplaćenog 

sufinanciranja produženog boravka te u tu svrhu tražiti dostavu knjigovodstvene i druge 

dokumentacije, vršiti uvid u stanje propisanih evidencija i obavljati druge potrebne radnje. 

 

Ukupno Osnovno školstvo          190.000,00 

 

 2.3. Stipendije i nagrade 

   2.3.1. Stipendije studentima i učenicima                                 

430.000,00 

Sredstva iz točke 2.3.1. isplaćivati će se mjesečno temeljem ugovora o stipendijama. 

2.3.2. Nagrade                                                                                                                  20.000,00 

Sredstva iz točke 2.3.2. isplaćivati će se za posebne rezultate na osnovi zaključaka.  

Ukupno  stipendije                                               450.000,00 

UKUPNO  II. OBRAZOVANJE                      4.008.000,00    

        

 III. SOCIJALNA  ZAŠTITA, HUMANITARNA SKRB  I UDRUŽENJA  GRAĐANA 

           3.1. Socijalna  zaštita 

Programom javnih potreba u socijalnoj zaštiti i humanitarnoj skrbi osigurava se i ostvaruje pomoć za 

podmirenje osnovnih životnih potreba socijalno ugroženim pojedincima i obiteljima te drugim 

osobama koje zbog nepovoljnih okolnosti ne mogu sami zadovoljiti osnovne životne potrebe, a planira 

se za sljedeće namjene: 

3.1.1. Naknada građanima i kućanstvima –  

           podmirenje troškova stanovanja, pomoći   

 i donacije po  zahtjevima, za školu u prirodi, maturalna 

putovanja, šk. kuhinju i sl.              170.000,00 

3.1.2. Naknada za opremu za novorođenčad                  150.000,00 
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3.1.3. Naknada građanima i kućanstvima – 

          Podmirenje troškova ogrjeva-drva (putem Županije)                 60.000,00 

3.1.4. Mjere pomoći građanima i kućanstvima – COVID -19                                           40.000,00 

3.1.5. Sufinanciranje energetske obnove obiteljskih kuća                                                 

200.000,00 

Sredstva iz točke 3.1.1. do 3.1.3. isplatit će se temeljem zaključaka u skladu s mjerodavnim 

propisima. 

Sredstva iz točke 3.1.2. odobravaju se prema pojedinačnim zahtjevima i to: 2.000 kn za prvo dijete, 

3.000 kn za drugo dijete, 5.000 kn za treće i 7.500 kn za svako daljnje dijete u obitelji. 

Sredstva iz točke 3.1.4. za mjeru pomoći kućanstvima – COVID – 19 provodit će se tako da će se iz 

gradskog proračuna podmiriti trošak povećanja cijene javne usluge prikupljanja komunalnog otpada 

prema Cjeniku trgovačkog društva Čistoća d.o.o. na koji je izdana suglasnost gradonačelnice i to za 

svibanj, lipanj i srpanj 2020. godine za korisnike iz kategorije kućanstva, a sve prema mjesečnim 

obračunima  dostavljenim od strane trgovačkog društva Čistoća d.o.o. 

Sredstva iz točke 3.1.5. namijenjenja su za sufinanciranje 10% troškova  obnove obiteljskih kuća u 

svrhu povećanja energetske učinkovitosti, uz uvjet da je sufinanciranje odobreno od strane Fonda 

zaštite okoliša i energetske učinkovitosti, a sve sukladno posebnoj odluci Gradskog vijeća.  Isplata će 

se vršiti temeljem ugovora. 

Ukupno Socijalna zaštita   620.000,00 

 3.2.  Udruge  građana, organizacije civilnog društva i drugi interesi građana  

Programom javnih potreba osigurava se sufinanciranje rada udruga, organizacija civilnog društva  i 

drugih korisnika koje provode programe i projekte od interesa za Grad Varaždinske Toplice, 

sufinanciranje programskih djelatnosti udruga proisteklih iz Domovinskog rata, kao i udruga 

angažiranih na promicanju socijalne skrbi i razvoja društva, kao i udruga koje su od gospodarstvenog 

ili drugog  interesa za Grad te sufinanciranje ostalih programa koje provode udruge, a koji pridonose 

razvoju civilnog društva za  opće dobro. 

   3.2.1  Tekuće donacije                                                                                               

190.000,00 

Sufinanciranje redovne djelatnosti, programa i projekata organizacija civilnog društva iz točke  3.2. 1. 

u iznosu 170.000 kn dodijeliti će se prema sklopljenim ugovorima po provedenom javnom pozivu, a 

20.000 kn može Zaključkom dodijeliti Gradonačelnica prema pojedinačnim zahtjevima. 

Ukupno Udruge građana                             190.000,00

   

  

UKUPNO III. SOCIJALNA ZAŠTITA I UDRUŽENJE GRAĐANA                         810.000,00 

 

 IV. VATROGASTVO I SIGURNOST 
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 4.1. Financiranje Vatrogasne zajednice Grada Varaždinskih Toplica 

    U proračunu Grada Varaždinske Toplice osiguravaju se sredstva za potrebe funkcioniranja 

Vatrogasne zajednice Grada Varaždinske Toplice, uključujući rad i funkcioniranje svih dobrovoljnih 

vatrogasnih društava na području grada, u skladu sa Zakonom o vatrogastvu. Sredstva planirana 

proračunom dodjeljuju se Vatrogasnoj zajednici koja ih potom raspoređuje u skladu s vlastitim planom 

i potrebama DVD-ova. Iznimno, u izvanrednim je situacijama, u slučaju opravdane potrebe, moguća 

neposredna isplata sredstava pojedinom DVD-u. 

 

4.1.1. Tekuće donacije u novcu Zajednici i DVD-u                         430.000,00 

4.1.2. Kapitalne donacije                190.000,00

  

Sredstva do iznosa iz točke  4.1.1. Vatrogasnoj zajednici se isplaćuju u mjesečnim dotacijama 

temeljem sklopljenog ugovora. Sredstva do iznosa iz točke 4.1.2. isplaćuju se prema potrebama i 

planu  Vatrogasne zajednice, odnosno njenih DVD-ova, u okviru mjesečnih dotacija ili jednostrukom 

isplatom, na temelju sklopljenog ugovora. 

Ukupno Financiranje Vatrogasne zajednice i DVD-a               620.000,00 

4.2. Sufinanciranje redovne aktivnosti civilne zaštite  

4.2.1. Djelatnost civilne zaštite                                                                 10.000,00 

Ukupno Civilna zaštita                                                                                                         10.000,00 

  

             4.3. Sufinanciranje Crvenog križa Novi  Marof 

4.3.1. Tekuće donacije   100.000,00 

           4.4. Sufinanciranje Gorske službe spašavanja-Stanica Varaždin 

4.4.1. Tekuće donacije                                                                                                        10.000,00 

 

Sredstva iz točke 4.3.1. isplaćivati će se u mjesečnim dotacijama, a sredstva iz točke 4.4.1. i 4.4.2. će 

se isplaćivati temeljem zaključaka i sklopljenog ugovora.  

Ukupno Crveni križ i Gorska služba                                                                             110.000,00 

 

UKUPNO IV. VATROGASTVO I SIGURNOST                        740.000,00 

                      

SVEUKUPNO PROGRAM JAVNIH POTREBA u 2020.                      7.267.000,00 

I.+II.+III.+IV.                                                                                                     
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IV. 

           Ove 1. Izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada Varaždinske Toplice u 2020. godini 

objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, stupaju na snagu osmi dan od dana 

objave. 

                                                                                                 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

           Franjo Prstec 

 

 

 

Podtočka 3: 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu. 

 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu razmatrala je Komisije za financije i proračun 

Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, te je članica Komisije Ljubica Nofta podnijela izvješće 

Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da prijedlog I. izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 

2020. godinu usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

prijedlog I. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu. 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo I. izmjene i dopune Programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2020. 

godinu. 

 

Tekst akta glasi: 

 

 

I.izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 

na području Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu 

 

I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih 

Toplica za 2020. godinu izrađene su u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja 

utvrđenima I. izmjenama i dopunama Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu i 

projekcije za 2021. i 2022., tako da se Program održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj: 86/2019.) 

mijenja i glasi: 
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1. UVODNE ODREDBE 

 

Ovim Programom održavanja komunalne infrastrukture u 2020. godini na području Grada 

Varaždinskih Toplica, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja, određuje se opis i 

opseg poslova održavanja komunalne infrastrukture s procjenom pojedinih troškova, po djelatnostima 

i iskaz financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje programa, s naznakom izvora financiranja. 

 

 Održavanje komunalne infrastrukture obuhvaća obavljanje poslova komunalnih djelatnosti:  

- održavanje nerazvrstanih cesta 

- održavanje javnih površina na kojima nije dopušten promet motornim vozilima 

- održavanje građevina javne odvodnje oborinskih voda 

- održavanje javnih zelenih površina 

- održavanje građevina, uređaja i predmeta javne namjene 

- održavanje čistoće javnih površina 

- održavanje javne rasvjete. 

 

Posebno se napominje kako je obavljanje predmetnih djelatnosti povjereno komunalnom trgovačkom 

društvu, odnosno pravnoj ili fizičkoj osobi koja obavlja djelatnost održavanja javne rasvjete. 

Održavanje groblja i građevina unutar groblja povjereno je komunalnom trgovačkom društvu te se 

financira iz cijene komunalne usluge iz kojeg razloga se ne razrađuje posebno u ovom Programu. 

 

2. SREDSTVA ZA OSTVARENJE PROGRAMA 

 

Sredstva za ostvarivanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2020. godini planirana su 

u iznosu od 2.760.000,00 kuna, a osigurat će se iz sljedećih izvora: 

 

 

OPĆI PRIHODI I PRIMICI     1.680.000,00 kn 

PRIHODI ZA POSEBNE NAMJENE  

Komunalna naknada i boravišna pristojba   1.080.000,00 kn   

   

Predvidiva sredstva za financiranje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2020. godini u 

iznosu od 2.760.000,00 kuna, rasporedit će se za financiranje obavljanja komunalne djelatnosti 

održavanja komunalne infrastrukture: 

 

- održavanje sustava atmosferske odvodnje 110.000,00 

- održavanje nerazvrstanih cesta  850.00,00 

- održavanje i uređenje javnih i zelenih površina na području Grada 1.100.000,00 

- održavanje javne rasvjete  700.000,00 

  

3. OPIS POSLOVA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

 

Na temelju predvidivih sredstava za ostvarivanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

ukupnom iznosu od 2.760.000,00 kuna i rasporeda ovih sredstava za obavljanje komunalnih 

djelatnosti određenih točkom 1. ovog Programa, nastavno se određuju radovi na održavanju objekata 

i uređaja komunalne infrastrukture u 2020. godini po vrsti komunalne djelatnosti, vrsti objekata i 



25 

 

uređaja komunalne infrastrukture, s opisom poslova i radova na održavanju objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture te iskazom financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje radova u 

planiranom opsegu odnosno standardu održavanja. 

 

AKTIVNOST A 200201: ODRŽAVANJE SUSTAVA ATMOSFERSKE ODVODNJE 

 

Pod održavanjem građevina sustava atmosferske odvodnje, u smislu mjerodavnih odredaba Zakona 

o komunalnom gospodarstvu, Zakona o vodama, te Zakona o cestama i Odluke o komunalnom redu 

podrazumijeva se upravljanje i održavanje građevina koje služe za prihvat, odvodnju i ispuštanje 

oborinskih voda iz građevina i površina javne namjene u građevinskom području, osim građevina u 

vlasništvu javnih isporučitelja vodnih usluga koje, prema posebnim propisima o vodama, služe 

zajedničkom prihvatu, odvodnji i ispuštanju oborinskih i drugih otpadnih voda. 

Pod objektima za odvodnju atmosferskih voda razumijevaju se u skladu s ovim Programom odvodni 

jarci, cijevni propusti, slivnici i zatvoreni sustav oborinske odvodnje i crijevni propusti.  

Vrijednost radova na održavanju objekata za odvodnju atmosferskih voda predviđena je u 2020. 

godini u iznosu od 110.000,00 kuna prema opisu radova i raspodjeli sredstava iz priloženog tabličnog 

prikaza 

 

Br. djel. Opis djelatnosti Količina  Iznos (kn) 

201.1 Čišćenje taložnica cestovnih slivnika  

 

 15.000,00 

201.2 Kontrola i čišćenje revizijskih okana i zacijevljenih 

cestovnih kanala oborinske odvodnje te potrebni                                                                                         

građevinski popravci 

 15.000,00 

    

201.3 Zamjena neispravnih i oštećenih kanalskih okvira i 

poklopaca 

 

 10.000,00 

201.4 Građevinski radovi na sanaciji oštećenih elemenata 

odvodnog sustava (rekonstrukcija RO, slivnika, 

oštećenih slivnih rešetki, propusta…) 

  

25.000,00 

    

201.5 Održavanje i čišćenje otvorenih kanala atmosferske 

odvodnje 

 

  

40.000,00 

201.6 Usluge ispiranja cijevi i ostali nepredviđeni radovi  5.000,00 

      

 UKUPNO (kn) za A 200201    110.000,00 

 

RASHODI   323  usluge          100.000,00 kn 

    322 materijal i energija        10.000,00 kn 
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IZVORI FINANCIRANJA: opći prihodi i primici       110.000,00 kn 

 

 

AKTIVNOST A 200202 : ODRŽAVANJE I UREĐENJE JAVNIH I ZELENIH POVRŠINA  

 

Pod gornjom aktivnošću obuhvaćeno je: a) održavanje javnih površina na kojima nije dopušten 

promet motornim vozilima te održavanje građevina i uređaja javne namjene (konkretno, riječ je o svim 

uređenim dijelovima naselja Varaždinske Toplice; a u ostalim naseljima o uređenim javnim 

površinama i građevinama kao što je: prostor oko društvenih domova, dječja igrališta, sakralnih 

objekata, nadstrešnice i okoliš autobusnih stajališta) te b) održavanje javnih zelenih površina.  

 

Pod održavanjem javnih zelenih površina podrazumijeva se: sadnja novih i košnja postojećih travnatih 

površina, orezivanje raslinja, sakupljanje i zbrinjavanje biološkog otpada s javnih zelenih površina, 

obnova, održavanje i njega ukrasnog grmlja i drugog bilja, sadnja ukrasnog bilja (sezonsko cvijeće, 

trajnice, ruže, živice, grmlje), organska prihrana te zaštita bilja, uređenje novih, održavanje postojećih 

šljunčanih šetnica (primjerice, u perivoju Marije Ružičke Strozzi i kod kapele SV. Duha) i popločenih 

staza pješačkih prolaza i nogostupa, održavanje opreme na dječjim igralištima, održavanje i nabava 

komunalne opreme javnih površina (parkovne klupe, koševi za smeće, oglasne ploče, stupići, 

žardinjere i sl.), čišćenje i uklanjanje snijega i leda na javnim prometnim površinama za kretanje 

pješaka, prigodna uređenja grada (zastavice, božićne jelke, štandovi, dekoracije), postava i 

održavanje natpisnih, oglasnih i ploča dobrodošlice i sl. 

 

Pod čišćenjem javnih površina, podrazumijeva se čišćenje površina javne namjene čime je 

obuhvaćeno ručno i strojno čišćenje javnih površina od otpada, snijega i leda te postavljanje i 

pražnjenje košarica za otpatke, uklanjanje otpada koje je nepoznata osoba odbacila na javnu 

površinu ili zemljište u vlasništvu Grada te odvoz i zbrinjavanje tako sakupljenog otpada. U ovoj 

kategoriji posebno se ističe čišćenje javnih zelenih površina, pješačkih staza i šetnica, pješačkih 

zona, stubišta, trgova, parkova i dječjih igrališta. Čišćenje javnih površina ovisi o vrsti i količini otpada 

(stupnja onečišćenja), te razlikujemo:  

a) redovito mjesečno čišćenje otpada raznovrsnog podrijetla, (većinom od odbačenog 

komunalnog otpada, onečišćenja iz atmosfere, sezonskog otpada (lišće, granje, trava)  

b) izvanredno (pojačano) čišćenje koje se očituje potrebom za većim angažmanom opreme i 

radnika da bi se u što kraćem roku uklonile i zbrinule veće količine otpada kao npr. 

uklanjanje posipa zaostalog nakon zimske službe sa svih prometnih površina, naplavina i 

nanosa zaostalog nakon olujnog nevremena, čišćenje otpada nakon manifestacija itd. 

c) uklanjanje i čišćenje površina od otpada raznovrsnog podrijetla u akcijama Zelena čistka  

 

Vrijednost radova održavanja i uređenja opisanih javnih površina se, u skladu s raspoloživim 

sredstvima za 2020. godinu, planira u iznosu od 1.100.000,00 kuna. Nastavno se iskazuje planirani 

opis i opseg poslova održavanja s procjenom pojedinih troškova prema vrsti radova. 

 

Broj 

djelatnosti 

Opis djelatnosti Planirani Iznos 

(kn) 

 

202.1 

 

Košnja, čišćenje i održavanje travnatih površina na području 

Grada (zelene površine uz nogostupe, perivoj MRS, dječja 

igrališta u svim MO, uz crkvu i parkiralište u Svibovcu, 

nogometno igralište u D. Poljani – učestalost prema zahtjevu 
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naručitelja 

 

 

 

250.000,00 

202.2 Malčiranje i košnja neuređenih površina državnog i gradskog 

zemljišta (gradske parcele u Dugoj ulici, Tonimirskoj ulici, zoni 

turizma, te državne parcele u Črnilama, i V. Toplicama - 

predvidivo 5 puta godišnje 

 

 

 

 

50.000,00 

 

202.3 Redovito mjesečno čišćenje i održavanje svih javnih površina 

namijenjenih pješačkom prometu: pješačke zone, stube, 

nogostupi, šetnice, šljunčane staze… ukupno cca 19.400,00 m2 

 

 

 

340.000,00 

202.4 Prekapanje i priprema zemlje, te nabava i sadnja novog 

sezonskog cvijeća Sezonsko cvijeće i trajnice (250 m2) – 

prekapanje cvjetnih gredica, vađenje dotrajalih trajnica, 

usitnjavanje zemlje, utovar, odvoz i zbrinjavanje bio otpada, 

sadnja novih trajnica na gredice, zalijevanje u ljetnim mjesecima  

 

 

 

 

 

100.000,00 

202.5  Održavanje ruža (320 m2) – okopavanje gredica 6 puta godišnje 

pljevljenje, orezivanje, jesensko zagrtanje, proljetno odgrtanje i 

prihrana, fitozaštita, zalijevanje po potrebi i dr. 

 

 

 

35.000,00 

202.7 Održavanje živice (orezivanje 4 puta godišnje) i ukrasnog grmlja 

(u Perivoju, Ulici nad zidom, Tkalčićevoj, Trgu Sv. Martina, Ul. 

grada Vukovara ) 

 

 

 

25.000,00 

202.8 

 

Održavanje krošnji parkovnog drveća (platane u Tkalčićevoj, te 

lipe na Trgu Sv. Martina i Trgu Republike) 15 kom stabala 

 

 

20,000,00 

202.9 

 

 

 

202.10 

Održavanje postojeće te nabava nove parkovne i komunalne 

opreme (klupice, koševi, oglasni panoi, vanjski ukrasi, ploče 

dobrodošlice, stalci, stupići…) 

 

Održavanje površina i igrala dječjih igrališta, kontrola, popravci, 

zamjene dotrajalih, godišnji premaz zaštitnom bojom. 

 

 

25.000,00 
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202.11 

 

202.12 

 

 

 

202.13 

 

202.14 

 

Održavanje natpisnih ploča ulica, info ploča, 

 

Prigodna uređenja Grada za blagdane, državne praznike i 

svečane gradske manifestacije… radovi razmještanja štandova,  

pozornice, šatora, zastavica, pomoć prema potrebama TZ…,  

 

Uređenja grobišta i spomen obilježja 

 

Čišćenje i održavanje objekata te okoliša autobusnih stajališta 

 

40.000,00 

 

10.000,00 

 

 

 

30.000,00 

 

15.000,00 

 

20.000,00 

202.15 

 

 

202.16 

 

 

 

202.17 

 

 

 

 

202.18 

 

 

 

Zimsko čišćenje javnih površina namijenjenih za pješački 

promet: uklanjanje snijega, šljunčani posip, razbijanje leda 

 

Izvanredni građevinski popravci površina javne namjene koje se 

koriste za pješački promet (stepenica, nogostupa, potpornih 

zidova uz staze…) 

 

Izvanredno (pojačano) čišćenje svih površina namijenjenih 

pješačkom prometu, te kolničkih površina u naselju od 

šljunčanog posipa zaostalog nakon zimske službe, naplavina 

šljunka mulja i granja nakon nevremena i sl…   

 

Izvanredno čišćenje površina i uklanjanje odbačenog otpada iz 

okoliša u periodičnim akcijama Zelena čistka i sli. 

 

 

55.000,00 

 

 

  20.000,00 

 

 

 

   

 

45.000,00 

 

 

20.000,00 

 

 UKUPNO (kn) za A 200202 1.100.000,00 

    

 

RASHODI   323  usluge          1.050.000,00 kn 

    322 materijal i energija             50.000,00 kn 
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IZVORI FINANCIRANJA: komunalna naknada             550.000,00 kn  

                                          boravišna pristojba              30.000,00 kn          

                                          opći prihodi i primici             520.000,00 kn 

 

 

AKTIVNOST A 200302 : ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA 

 

Pod održavanjem nerazvrstanih cesta podrazumijeva se skup mjera i radnji koje se obavljaju tijekom 

cijele godine na nerazvrstanim cestama, uključujući i svu opremu, uređaje i instalacije, sa svrhom 

održavanja prohodnosti i tehničke ispravnosti cesta i prometne sigurnosti na njima (redovito 

održavanje), kao i mjestimičnog poboljšanja elemenata ceste, osiguravanja sigurnosti i trajnosti ceste 

i cestovnih objekata i povećanja sigurnosti prometa (izvanredno održavanje), a u skladu s propisima 

kojima je uređeno održavanje cesta. 

 

Pod nerazvrstanim cestama podrazumijevaju se površine koje se koriste za promet po bilo kojoj 

osnovi i koje su pristupačne većem broju korisnika, a čiji je status i namjena utvrđen sukladno Odluci 

o mreži nerazvrstanih cesta. 

 

Vrijednost radova na održavanja nerazvrstanih cesta se u skladu s raspoloživim sredstvima za 2020. 

godinu, planira u iznosu od 850.000,00 kuna. Nastavno se u priloženom tabličnom prikazu iskazuje 

planirani opis i opseg poslova održavanja s procjenom pojedinih troškova prema vrsti radova. 

 

Br. djel. Opis djelatnosti Iznos (kn) 

203.1 Popravak asfaltnog zastora kolnika (udarnih rupa, ispuha i sl) 

 

 

155.000,00 

203.2 Održavanje postojećih šljunčanih bankina uz asfaltne prometnice 

 

20.000,00 

203.3 Održavanje cestovnih objekata – cijevnih propusta na 

prijelazima preko kanala, 

  

35.000,00 

203.4 Održavanje šljunčanog kolničkog zastora makadamskih putova  

koji vode do stambenih objekata ili objekata za povremeni 

boravak  

 

 

310.000,00 

203.5 Malčiranje trave i raslinja na bankinama, te raslinja koje ulazi u 

slobodni profil prometnice 

 

 

50.000,00 

203.6 Održavanje rubnjaka i rigola (zamjena i popravak) 

 

20.000,00 
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203.7 

 

203.8 

 

203.9 

Održavanje postojeće i postava nove  prometne signalizacije 

 

Radovi tekućeg održavanju drvenog mosta na Bednji 

 

Ostali nepredvidivi interventni radovi održavanja 

- rad građevinskih strojeva na uklanjanju osulina ili odrona, tj. 

sanacija manjih klizišta 

 

15.000,00 

 

15.000,00 

 

40.000,00 

203.10 Održavanje prohodnosti prometnica u zimskim uvjetima prema 

utvrđenim prioritetima u Operativnom planu zimske službe, rad 

terenskih ekipa na:             

- raličenju snijega sa prometnih površina nerazvrstanih 

cesta 

- posipavanju asfaltnih površina mješavinom sol/tucanik 

 

 

190.000,00 

    

 UKUPNO (kn) za A 200203         850.000,00 

 

RASHODI   323  usluge                  800.000,00 kn 

    322 materijal i energija                  50.000,00 kn 

 
IZVORI FINANCIRANJA: komunalna naknada      200.000,00 kn   

                opći prihodi i primici         650.000,00 kn 

 

 

AKTIVNOST A 200204: ODRŽAVANJE SUSTAVA JAVNE RASVJETE 

 

Pod održavanjem javne rasvjete podrazumijeva se upravljanje i održavanje instalacija javne rasvjete, 

uključujući podmirivanje troškova električne energije, za rasvjetljavanje površina javne namjene. 

Prema podacima iz 2018. god. na području Grada postavljeno je cca. 1000 rasvjetnih tijela ukupne 

instalirane snage (uključujući predspojne naprave) cca. 150 kW, a prema izvještaju u energetskom 

pregledu javne rasvjete na području Grada, od ukupnog broja svjetiljaka, njih 170 je zastarjele i 

ekološki neprihvatljive tehnologije na bazi žive, što čini udio od 17% ukupnog broja. Svega 8% 

svjetiljaka koristi ekološki prihvatljivu i energetski učinkovitu LED tehnologiju. Trend je da se u što 

većem broju slučajeva kvarovi na živinim svjetiljkama ne saniraju već se ista zamijeni odgovarajućom 

svjetiljkom na bazi LED tehnologije čime bi se u sljedećih nekoliko godina postepeno sve živine 

svjetiljke povukle iz upotrebe. Tijekom 2019. godine navedenom je zamjenom broj zastarjelih živinih 

svjetiljki sveden na 145, čime je ostvarena ušteda u potrošnji i dugoročno pozitivan učinak na okoliš. 

Ciljani standard redovitog održavanja je 98% funkcionalnosti svih svjetiljaka javne rasvjete na 

području Grada Varaždinskih Toplica, čime se utvrđuje potreba učestalosti servisnih intervala od 

približno svakih mjesec dana.  

Redovno održavanje obuhvaća zamjenu neispravnih dijelova svjetiljke, cijelih svjetiljki, oštećenih 

stupova, kabela i slično, te periodički popravci AKZ metalnih stupova javne rasvjete.  

Dekorativna rasvjeta naselja obuhvaća nabavku potrebnog materijala te montaža istog u svrhu 

blagdanskih ukrašavanja naselja, (prije svega Varaždinskih Toplica i Svibovca).  
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Na osnovu iznijetog, za održavanje javne rasvjete u 2020. godini planiraju se slijedeći troškovi: 

 

Br. djel. Opis djelatnosti Iznos (kn) 

    

204.1          Redovno održavanje javne rasvjete    120.000,00 

204.2          Dekorativna rasvjeta       30.000,00 

204.3          Potrošnja električne energije     550.000,00 

 UKUPNO (kn) za A 200204     700.000,00 

 

RASHODI   323  usluge      150.000,00 kn 

    322 materijal i energija    550.000,00 kn 

 
IZVORI FINANCIRANJA: komunalna naknada     300.000,00 kn   

                opći prihodi i primici     400.000,00 kn 

 

4.  ZAVRŠNE ODREDBE 

 

Iznosi planiranih sredstava i troškovi po pojedinim djelatnostima (poslovima) unutar svake aktivnosti 

podložni su izmjenama, ukoliko se to pokaže svrsishodnim i racionalnim tijekom proračunske godine. 

Ovlašćuje se gradonačelnicu da svojom uputom, odredi izvršenje programa prenamjenom planiranih 

sredstava iz jedne u drugu djelatnost unutar pojedine aktivnosti. Izvršenje programa pratiti će se po 

ukupnom ostvarenju izvora financiranja i rashoda za svaku pojedinu aktivnost. 

 

Ove I. izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu, objavit će se u "Službenom vjesniku 

Varaždinske županije", a na snagu stupaju osmi dan od dana objave. 

 

 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

        Franjo Prstec 

 

 

Podtočka 4: 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2020. godinu. 

 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2020. godinu razmatrala je Komisije za financije i proračun 

Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, te je članica Komisije Ljubica Nofta podnijela izvješće 

Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da Prijedlog I. izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 

2020. godinu usvoji u predloženom tekstu. 
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O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2020. godinu. 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo I. izmjene i dopune Programa 

građenja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2020. godinu. 

 

Tekst akta glasi: 

I. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2020. godinu, usvojene su u cijelosti prema predloženom tekstu, koji 

se zbog opsega ne citiraju u ovom zapisniku, a dostupno je na pregled u spisu: 

KLASA: 363-01/20-01/20. 
 

 

Podtočka 5: 

Prijedlog I. Izmjena Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu 

 

Prijedlog I. Izmjena Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu 

razmatrala je Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, te je 

članica Komisije Ljubica Nofta podnijela izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da Prijedlog I. Izmjena Programa 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog I. Izmjena Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu. 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo I. Izmjene Programa utroška 

sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu. 

 

Tekst akta glasi: 

 

I.izmjene Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu 

 

Članak 1. 

U  Programu utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ broj 86/19.) stavak 1. članka 2. mijenja se i glasi: 

„Prihod sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu planiran u visini 150.000,00 

kuna, utrošit će se u svrhu izgradnje komunalne infrastrukture, a prema Programu gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 
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2020. godinu, a u skladu s namjenom utvrđenom člankom 69. stavkom 3. Zakona o šumama 

(„Narodne novine“ broj 68/18. i 115/18.). 

Članak 3. 

 Ove Izmjene Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu objavit 

će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupaju na snagu osmog  dana od 

dana objave. 

 PREDSJEDNIKGRADSKOG VIJEĆA 

 Franjo Prstec 

TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O PRISTUPANJU PROJEKTU IZGRADNJE 

I OPREMANJA I KORIŠTENJA POSTROJENJA ZA SORTIRANJE 

ODVOJENO PRIKUPLJENOG OTPADA 

 

Predsjednik Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog 

Odluke o pristupanju projektu izgradnje i opremanja i korištenja postrojenja za sortiranje 

odvojeno prikupljenog otpada. 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o pristupanju projektu izgradnje i opremanja i 

korištenja postrojenja za sortiranje odvojeno prikupljenog otpada, a za izvjestiteljicu 

navedene točke odredila je Nives Ernoić, pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela Grada 

Varaždinskih Toplica, koju je predsjednik Gradskog vijeća zamolio za kratko izvješće. 

 

Pročelnica navodi da su vijećnici u materijalima primili prijedlog odluke i sporazuma. Grad 

Varaždinske Toplice, kao i ostale jedinice lokalne samouprave na području Varaždinske 

Toplice, primio je poziv Grada Varaždina kao nositelja projekta, da se priključi projektu 

izgradnje postrojenja za sortiranje. U obrazloženju su detaljno navedeni uvjeti pod kojima se 

gradi takva sortirnica, uvjeti prijave na Javni poziv Ministarstva zaštite okoliša i energetike, 

privlačenja europskih sredstava i kasnijeg korištenja sortirnice. Sortirnica je objekat koji je 

predviđen Zakonom o gospodarenju otpadom, Planom gospodarenjem otpadom Republike 

Hrvatske i predviđeno je da se radi o objektu od regionalnog razvoja. Objekat je predviđen za 

razvrstavanje različitih vrsta miješanog komunalnog otpada, mehaničkoj obradi i skladištenju 

odvojenom prikupljenog komunalnog otpada. Cilj planova gospodarenja otpada je povećati 

broj recikliranog otpada. Sam projekt podatknut je od strane Grada Varaždina koji je 

pripremio idejni projekt. Prema tom idejnom projektu, cijena bi bila preko 50 milijuna kuna, te 

bi u izgradnji, po prijavi na Javni poziv, cilj bio da se prikupi preko 85% europskih sredstava. 

Jedinice lokalne samouprave koje bi sklopile ovaj sporazum, sudjelovale bi u preostalih 15% 

troškova izgradnje i to prema ključu broja stanovnika, što bi za Grad Varaždinske Toplice u 

ovoj fazi izgradnje iznosilo oko 276.000,00 kuna prema projekciji Grada Varaždina. Daljnje 

korištenje sortirnice bi iziskivalo naknadne troškove, te napominje da će se miješani 

komunalni otpad prikupljen u domaćinstvima morati zbrinuti na odgovarajući način. Jedinice 

lokalne samouprave koje su na današnji dan potpisale sporazum, a to su 22 jedinice lokalne 

samouprave, moći će zbrinjavati svoj otpad u sortirnici, a ukoliko Grad Varaždinske Toplice 
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ne potpiše sporazum, prikupljeni miješanji komunalni otpad se neće moći odvoziti u sortirnicu 

već na neko drugo odlagalište otpada i to po višim cijenama. Grad Varaždin, kao nositelj 

projekta, dostavio je prijedloge sporazuma u svibnju, i to u konačnom tekstu nakon usvojenih 

primjedaba od strane gradova i općina. Odlukom se daje suglasnost za pristupanje projektu i 

ovlašćuje se gradonačelnica za sklapanje sporazuma. Želi objasniti da ovaj projekt nije bio 

predmet današnjeg rebalansa, obzirom da se radi tek o fazi prijave, odnosno sada se tek 

odlučuje hoće li se projekt prijaviti i hoće li se ostvariti sredstva Europske unije, a ukoliko 

sredstva ne budu ostvarena iz bilo kojeg razloga, ukoliko ne bude odobren od strane 

Ministarstva zaštite okoliša, tada se u projekt neće ići ili će se tražiti neki drugi model 

izgradnje sortirnice. Budući da je taj projekt samo ideja koja će eventualno opterećivati 

buduće  godine, zbog toga nije uveden u rebalans.  

 

Predsjednik otvara raspravu o ovome prijedlogu Odluke. 

 

U raspravi su sudjelovali: Srećko Detelj, Stjepan Denžić, Željko Bedeković, Gradonačelnica 

Ljubica Nofta, Marko Plišo i Franjo Prstec. 

 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke o pristupanju projektu izgradnje i opremanja i korištenja postrojenja za 

sortiranje odvojeno prikupljenog otpada. 

 

Gradsko vijeće sa 4 glasa „za“, 5 glasova „protiv“ i  2 suzdržana, nije donijelo Odluku o 

pristupanju projektu izgradnje i opremanja i korištenja postrojenja za sortiranje odvojeno 

prikupljenog otpada. 

Kako je gospodin Denžić tražio da se u zapisnik napiše tko je od vijećnika bio „za“,a tko 

„protiv“, predsjednik vijeća smatra da to nije po Poslovniku, ali je zbrajanjem glasova 

utvrđeno da su „za“ bili Stjepan Denžić, Draženko Pokos, Nenad Posavec i Ljubica Nofta, 

„protiv“ su bili Srećko Detelj, Mladen Huzjak, Željko Bedeković, Franjo Prstec i Danijel 

Remenar, dok su suzdržani bili Marko Plišo i Ivan Dvorski. 

 

TOČKA 6. 

PRIJEDLOG ODLUKE O SUFINANCIRANJU ENERGETSKE OBNOVE 

OBITELJSKIH KUĆA NA PODRUČJU GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Predsjednik Gradskog vijeća navodi da su vijećnici s pozivom na sjednicu Gradskog vijeća 

primili Prijedlog Odluke o sufinanciranju energetske obnove obiteljskih kuća na području 

Grada Varaždinskih Toplica. 

 

Gradonačelnica je dostavila prijedlog Odluke o sufinanciranju energetske obnove obiteljskih 

kuća na području Grada Varaždinskih Toplica, a za izvjestiteljicu je odredila Nives Ernoić, 

pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih Toplica. 

 

Nives Ernoić navod da je danas, 25. lipnja, objavljen Javni poziv Fonda za zaštitu okoliša i 

energetsku učinkovitost o energetskoj obnovi obiteljskih kuća, s time da se prijave podnose 

od 1.9. na dalje. Poziv je otvoren kako bi vlasnici kuća pripremili odgovarajuću dokumentaciju 
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i kako bi bili spremni na prijavu koja počinje od 1.9. jer se prijave podnose po principu 

„najbržeg prsta“. Da bi se građene s područja Grada Varaždinskih Toplica potaknulo na 

pripremu takve projektne dokumentacije i podnošenja prijave na natječaj Fonda, 

gradonačelnica predlaže da se Grad uključi u sufinanciranje energetske obnove i to u iznosu 

od 10% od opravdanih troškova koje će osobe koje se prijave na javni poziv i koje će ostvariti 

sredstva i koja će biti odobrena. Najveći iznos koji se može dobiti od Fonda po obiteljskoj 

kući iznosi 204.000,00 kuna time da Ford sufinancira do 60% troškova, Grad bi financirao 

10%, dok bi preostalih 30% investitor snosio sam. 

 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju energetske obnove obiteljskih kuća na području Grada 

Varaždinskih Toplica razmatrala je Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 

Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, te je predsjednik Komisije Stjepan Denžić 

podnio izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih 

Toplica predlaže Gradskom vijeću da prijedlog Odluke o sufinanciranju energetske obnove 

obiteljskih kuća na području Grada Varaždinskih Toplica usvoji u predloženom tekstu. 

 

Predsjednik vijeća otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali: Gradonačelnica i Željko Bedeković. 

 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju energetske obnove obiteljskih kuća na području Grada 

Varaždinskih Toplica. 

 

Gradsko vijeće je sa 11 glasova „za“, odnosno jednoglasno, donijelo Odluku o sufinanciranju 

energetske obnove obiteljskih kuća na području Grada Varaždinskih Toplica. 

 

 

Tekst akta glasi: 

 

O D L U K A 

o sufinanciranju energetske obnove obiteljskih kuća na 

području Grada Varaždinskih Toplica 

 

Članak 1.  

 

 Grad Varaždinske Toplice sufinancirat će energetsku obnovu obiteljskih kuća s 

područja teritorijalnog obuhvata Grada Varaždinskih Toplica, a koje će ostvariti pravo na 

sufinanciranje prema najavljenom javnom Pozivu Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost, a sve sukladno Odluci o izmjenama i dopunama Programa energetske obnove 

obiteljskih kuća za razdoblje od 2014. do 2020. godine s detaljnim planom za razdoblje od 

2014. do 2016., donijete po Vladi Republike Hrvatske te objavljenoj u Narodnim novinama, 

broj: 57/2020. (u nastavku skraćeno: Program energetske obnove obiteljskih kuća). 
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Članak 2.  

 Udio sufinanciranja energetske obnove obiteljskih kuća iz čl. 1. ove Odluke od strane 

Grada Varaždinskih Toplica iznosit će 10% ukupnog iznosa opravdanih troškova za koji će, 

prema Javnom pozivu Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, biti ostvareno 

odgovarajuće sufinanciranje.  

 

Članak 3.  

 

 Pravo na sufinanciranje od strane Grada Varaždinskih Toplica ostvaruje se na temelju 

odgovarajuće odluke Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost kojom se odobrava 

potpora u skladu s Programom energetske obnove obiteljskih kuća.  

 

Članak 4. 

 

 Postupak podnošenja zahtjeva i odobravanja sufinanciranja uredit će se posebnim 

aktom na čije se donošenje, u skladu s odredbama ove Odluke te uvjetima Javnog poziva 

Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, ovlašćuje gradonačelnica Grada 

Varaždinskih Toplica.  

 

 Administrativno-upravna i tehnička provedba ove Odluke povjerava se stručnoj službi 

Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih Toplica.  

 

Članak 11. 

 

 Ova Odluka objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu 

stupa osmi dan po danu objave. 

 

    

       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

       Franjo Prstec  

 

 

TOČKA 7. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN 

PLAĆE SLUŽBENIKA U JUO GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica. 

 

Predsjednik navodi da je gradonačelnica dostavila Prijedlog Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica na 

razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Nives Ernoić, 

pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih Toplica, koju je zamolio za 

kratko obrazloženje. 



37 

 

 

Pročelnica navodi da je prijedlog ove Odluke pripremljen sukladno uputama i prijedlozima 

vijećnika sa prethodne sjednice Gradskog vijeća, odnosno da se takav akt pripremi i stavi na 

sjednicu Gradsko vijeće.  U obrazloženju su detaljno opisane pravne osnove koje se odnose 

na donošenje ovakve odluke kao i brojčane vrijednosti koeficijenata. Ova odluke je posljednja 

točka u reformi gradske uprave koje je Gradsko vijeće započelo početkom 2019. godine 

donoseći Odluku o unutarnjem ustrojstvu upravnog tijela kojom se predviđa da se upravno 

tijelo podijeli u odsjeke radi bolje učinkovitosti, efikasnosti i kvalitete rada službe. Sukladno 

tome je gradonačelnica kao jedina predlagateljica takvog akta, predložila donošenje 

koeficijenata. Nazivi radnih mjesta usklađeni su s Odlukom o ustrojstvu upravnog tijela, 

Uredbom Vlade o klasifikaciji radnih mjesta te zakonom. 

 

Predsjednik Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, gospodin Stjepan Denžić, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih 

Toplica, predlaže Gradskom vijeću da prijedlog Odluke usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali: Željko Bedeković i Gradonačelnica. 

 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika u Jedinstvenom upravnom 

odjelu Grada Varaždinskih Toplica. 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo Odluku o koeficijentima za 

obračun plaće službenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica. 

 

Tekst odluke glasi: 

 

ODLUKA 

o koeficijentima za obračun plaće službenika u  

Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica 

 

Članak 1. 

 

Ovom se odlukom određuju koeficijenti za obračun plaće službenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica. 

 

Članak 2. 

 

Riječi i pojmovni sklopovi koji se upotrebljavaju u ovoj odluci, a koji imaju rodno 

značenje, bez obzira na to jesu li upotrijebljeni u muškom ili ženskom rodu, odnose se 

jednako na muški i ženski rod. 
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Članak 3.  

 

Plaću službenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica čini 

umnožak koeficijenta složenosti poslova radnog mjesta na koje je službenik raspoređen i 

osnovice za obračun plaće, uvećan za 05% za svaku navršenu godinu radnog staža. 

 

Članak 4. 

 

Koeficijenti iz članka 1. ove Odluke utvrđuju se sukladno odredbama Uredbe o 

klasifikaciji radnih mjesta u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne novine“ 

broj 74/10. i 125/14.) te za radna mjesta u Jedinstvenom upravnom odjelu iznose kako slijedi: 

 

 

Radno mjesto Koeficijent 

I. kategorija  

a) Potkategorija Glavni rukovoditelj (klasifikacijski rang 1.)  

Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela 3,20 

b) Potkategorija Rukovoditelj razine II. (klasifikacijski rang 7.)  

Voditelj odsjeka 2,00 

III. kategorija  

a) Potkategorija Stručni suradnik (klasifikacijski rang 8)  

Stručni suradnik za upravno-pravne i komunalne poslove  1,95 

Stručni suradnik za komunalne djelatnosti i graditeljstvo 1,95 

b) Potkategorija Referent (klasifikacijski rang 11)  

Referent za računovodstvo i financije 1,90 

Referent – administrativni tajnik 1,90 

Referent – komunalni redar 1,90 

 

Članak 5. 

 

 Stupanjem na snagu ove Odluke stavlja se van snage Odluka o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj: 

13/2016.). 
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Članak 6. 

 

 Ova Odluka objavljuje se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu 

stupa osmi dan od dana objave. 

 

 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

 Franjo Prstec 

 

 

TOČKA 8. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU 

PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

NA PODRUČJU GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2019. 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2019. godinu te je naveo da je gradonačelnica je dostavila Prijedlog 

Zaključka na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Nives 

Ernoić, pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih Toplica, koju je zamolio 

za kratko izvješće. 

 

Pročelnica bi samo htjela zahvaliti na lijepim riječima gosp. Bedekovića o njenom radu, ali bi 

htjela naglasiti da rad pročelnice objedinjuje rad cjelokupne službe i da se svaki službenik 

krvavo trudi i kvalitetno obavlja svoj posao. Nastavlja da je izvršenje programa održavanja 

komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica predloženo na donošenje 

sukladno izvršenju proračuna za 2019. godinu. Naime, Zakonom o komunalnom 

gospodarstvu propisano je da se zajedno s godišnjim izvještajem o izvršenju proračuna 

donosi i gradskom vijeću podastire i program izvršenja programa održavanja i gradnje 

komunalne infrastrukture. U programu održavanja komunalne infrastrukture gdje se radi o 

radovima održavanja nerazvrstanih cesta, održavanja javne rasvjete, održavanje zelenih 

javnih površina, a koji su utrošeni tijekom prošle godine. Budući da je izvješće detaljno, za 

pitanja stoji na raspolaganju. 

Prijedlog Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2019. godinu razmatrala je Komisija za financije i proračun 

Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, te je članica Komisije Ljubica Nofta podnijela izvješće 

Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da prijedlog Izvješća o izvršenju 

programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 

2019. godinu usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 
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U raspravi je sudjelovao Željko Bedeković. 

 

Nakon zaključene rasprave predsjednik je dao na glasovanje Prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2019. 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo Zaključak o prihvaćanju 

Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2019. 

 

Tekst Zaključka glasi: 

 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Grada Varaždinskih Toplica za 2019. godinu 

 
I. 
 

Gradsko vijeće Grada Varaždinskih Toplica prihvaća Izvješća o izvršenju programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2019. 

godinu. 

II. 
 

Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2019. godinu čini sastavni dio ovog Zaključka. 

 

III. 
 

 Zaključak i Izvješće objavljuje se u Službenom vjesniku Varaždinske županije, a 
stupaju na snagu osmog dana od dana objave. 

 

 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 Franjo Prstec 

 

TOČKA 9. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU 

PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

NA PODRUČJU GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2019. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2019. 
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Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa 

građenja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2019. na 

razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Nives Ernoić, 

pročelnicu Jedinstvenog upravnom odjela Grada Varaždinskih Toplica, koju je predsjednik 

Gradskog vijeća zamolio za kratko izvješće. 

 

Pročelnica Nives Ernoić navodi da je podnošenje izvješća o izvršenju programa građenja 

komunalne infrastrukture za prethodnu godinu propisano Zakonom o komunalnom 

gospodarstvu. Ono što je specifično i što bi htjela naglasiti gradskim viječnicima, je to da se 

izvršenje vidi po pojedinim projektima u odnosu na planirane iznose. Određeni projekti koji su 

u cijelosti završeni u 2019. godini u financijskom dijelu piše npr. 98% iz razloga što je cijena 

izvršenih radova bila niža od onog ašto je bilo planirano u proračunu. Većina projekata koji 

su bili planirani proračunom i rebalansom u 2019. godini je izvršena te je to upisano u 

program građenja. Navodi da za pitanja stoji na raspolaganju. 

 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa građenja komunalne 

infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2019. razmatrala je Komisija za 

financije i proračun Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, te je članica Komisije Ljubica 

Nofta podnijela izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun predlaže Gradskom vijeću da prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2019. usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije javio za raspravu, presjednik Gradkog vijeća istu je zaključio i dao na 

glasovanje Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa građenja 

komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2019. 

 

 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donijelo Zaključak o prihvaćanju izvješća 

o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih 

Toplica za 2019. 

 

 

Tekst Zaključka glasi: 

 

 

 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture 

Grada Varaždinskih Toplica za 2019. godinu 

 



42 

 

I. 
 

Gradsko vijeće Grada Varaždinskih Toplica prihvaća Izvješće o izvršenju programa 

građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2019. godinu. 

II. 
 

Izvješće o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih 

Toplica za 2019. godinu čini sastavni dio ovog Zaključka. 

III. 
 

 Zaključak i Izvješće objavljuje se u Službenom vjesniku Varaždinske županije, a 
stupaju na snagu osmog dana od dana objave. 
 
 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 Franjo Prstec 

 

TOČKA 10. 

PRIJEDLOGL ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PRAVILNIK 

O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA DJEČJEG VRTIĆA „TRATINČICA“ 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Zaključka o davanju 

suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Tratinčica“. 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Tratinčica“, a za izvjestiteljicu navedene 

točke odredila je Nives Ernoić, pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih 

Toplica, koju je predsjednik zamolio za kratko izvješće. 

 

Pročelnica navodi da je glavna izvjestiteljica ovog akta trebala biti Linda Novačić, ravnateljica 

Dječjeg vrtića Tratinčica, ali je danas završna priredba u vrtiću tako da ona nije mogla doći.  

Pročelnica nastavlja da prema Zakonu o predškolskom odgoju i naobrazbi Pravilnik o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice kao 

pravne službe, donosi Upravno vijeće uz prethodnu suglasnost Grada Varaždinskih Toplica, 

kao osnivača. Najvažnije promjene odnose se na zakonsko funkcioniranje, prema realnim 

potrebama i stanju u Dječjem vrtiću "Tratinčica". Tako je, u odnosu na stari pravilnik, zbog 

uočene veće i stvarne potrebe, zamijenjen stručni suradnik - pedagog, sa stručnim 

suradnikom logopedom. Nadalje, uvršteno je novo radno mjesto: Pomoćni djelatnik za njegu i 

skrb, prema Pravilniku o vrsti stručne spreme stručnih djelatnika te vrsti i stupnju stručne 

spreme ostalih djelatnika u dječjem vrtiću. Izmjene se također odnose i na dodavanje visoke 

razine školovanja odgojitelja, prema trenutnoj vertikali u visokom obrazovnom sustavu za 

odgojitelje djece rane i predškolske dobi. 
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Budući da je Dječji vrtić „Tratinčica“ Gradu dostavio prijedlog Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice, predlažući stavljanje 

na Dnevni red sljedeće sjednice Gradskog vijeća, to se predlaže donošenje predmetnog 

Zaključka. 

 

Predsjednik Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, gospodin Stjepan Denžić, podnio je izvješće Komisije. 

 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih 

Toplica, predlaže Gradskom vijeću da Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik 

o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Tratinčica“ usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića „Tratinčica“. 

 

Gradsko vijeće je sa 11 glasova „za“, odnosno jednoglasno, donijelo Zaključak o davanju 

suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Tratinčica“. 

 

Tekst akta glasi: 

 

Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustojstvu i načinu rada  

Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice 

 
I. 
 

Gradsko vijeće Grada Varaždinskih Toplica daje prethodnu suglasnost na Pravilnik o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice. 

II. 
 

Ovaj Zaključak se, zajedno sa Pravilnikom o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice, objavljuje u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije, a na snagu stupa osmi dan od dana objave. 

 
 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 Franjo Prstec 
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Predsjednik Gradskog vijeća pozvao je pročelnicu da pročita pismo Dječjeg vrtića Čarobno 

ogledalce koje su vijećnici primili u materijalima. 

Nives Ernoić čita dopis Dječjeg vrtića Čarobno ogledalce: 

 

„Poštovano Gradsko vijeće Grada Varaždinske Toplice, poštovani predsjedniče Gradskog 

vijeća, poštovana Gradonačelnice, 

 

Naš vrtić obilježava 5 godina svoje postojanja i obavljanja djelatnosti predškolskog odgoja na 

području Grada Varaždinske Toplice zato smaramo da je došlo vrijeme za istinu. Budite 

sigurni da nam je netko rekao da nakon toliko vremena nećemo biti prihvaćeni i shvaćeni od 

strane Gradske vlasti dobro bi razmislilio otvaranju našeg vrtića u Varaždinskim Toplicama. 

Naime, usprkos zastarjelim razmišljanjima, privatni vrtići su danas nešto suvremeno, 

kvalitetno i neophodno za odgoj i obrazovanje djece. Smatramo da bi trebali biti ponosni što 

imate takvu ustanovu na području Grada. 

 

Od početka rada vrtića svjedoci smo nekorektnih odluka od strane Gradske uprave. 

Današnjameđusobna suradnja s Gradskom upravom je uvelike kvalitetnija nego prijašnja, 

došlo se do konačnom povećanja, ali ne i izjednačenja sufinanciranja redovitog programa u 

„privatnom vrtiću“ u odnosu na drugi vrtić. Ekonomska cijena „gradskog“ vrtića veća je 

(1.400,00 kuna) od „privatnog (1.200,00 kuna) te na taj način izdajate 300,00 kuna više za 

roditelje koji su korisnici „gradskog“ vrtića. Roditelje u „gradskom“ vtiću sufinancirate s 900,00 

kuna, a roditelje u „privatnom“ s 600,00 kuna. Time su roditelji čija djeca pohađaju „privatni“ 

vrtić degradirani. Žalosno je da u današnjem demokratskom društvu ipak nismo svi 

ravnopravni u Varaždinskim Toplicama. 

 

U vrijeme epidemije COVID-19 kada bi trebalo pomagati roditeljima i djeci našeg vrtića 

događa se suprotno, na njima se štedi i njima se oduzima (osobni asistent). Djeci koja ne 

polaze vrtić privremeno se obustavlja sufinanciranje te im se redovno sufinanciranje 

smanjuje na 200,00 kuna isključivo pod uvjetom da im „privatni vrtić“ taj iznos umanji na 

svojim mjesečnim računima. Nekoliko smo puta predlagalida i „privatni vrtić“ bude besplatan 

na  način da se sufinanciranje nasavi u punom iznosu neovisno pohađe li dijete vrtić ili ne. 

Tada bi roditelju čije dijete ne polazi vrtić račun iznosio 0,00 kuna. 

 

U najtežim trenucima epidemije COVID – 19 najlakše je bilo zatvoriti vrtić, ali naš je vrtić 

usprkos svim rizicima ostao otvoren, u skladu s uputama MZO i pomagao roditeljima 

organiziranjem dežurstva a djecu koja nemaju s kime ostati kod kuće. 

 

Vrlo nam je nejasna izjava Gradonačelnice na sjednici Gradskog vijeća dana 7.5.2020. da je 

razgovarala s vlasnikom (osnivačem) „privatnog“ vrtića gosp. Ledićem o načinu 

sufinanciranja redovitog programa za vrijeme trajanja epidemije COVID-19 te se ovim putem 

izjašnjavamo i demantiramo danu izjavu o bilo kakvom sudjelovanju vlasnika u Odluci 

privremene obustave sufinanciranja na koju nažalost ne možemo utjecati iako ju moramo 

sprovesti. Apeliramo da se ubuduće na nas ne prebacuje nikakva odgovornost za Odluke 
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koje je isključivo donijela Gradonačelnica Grada Varaždinske Toplice. Smatramo da se takve 

Odluke trebaju donositi u dogovoru s rodteljima jer pomažete njima, ne vrtiću. 

 

Žalosno je da u ovih pet godina, uz nadnaravne napore svih nas, učinjen tek mali pomak u 

odnosu prema korisnicima našeg vrtića i djeci od strane članova Gradskog vijeća i naše 

Gradonačelnice. Ne razumijemo kako ne shvaćate da sve što dajete, dajete djeci i roditeljima 

koji samo zato jer idu u „privatni“ vrtić nisu manje vrijedni. Prevo roditelja je mogućnost 

biranja vrtića koji želi da mu dijete pohađa, a Vi im kao takvi morate pomoći u tome da to 

bude pod jednakim uvjetima. Sva djeca moraju biti ista i ona bi svima trebala biti prioritet 

kako nama tako i Gradu Varaždinske Toplice neovisno pohađaju li vrtić čiji je osnivač Grad ili 

fizička osoba. Gradonačelnica je na početku naše suradnje ulila nadu, ali ipak ćemo ju, po 

isteku mandata, pamtiti po činjenici da je štedjela na djeci našeg vrtića i nije ništa dala onda 

kad smo ju najviše trebali. 

 

Nadamo se da ćete se konačno probuditi! 

 

Molimo da se ovaj dopis pročita na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća Grada Varaždinske 

Toplice, a u svrhu demantiranja izjave Gradonačelnice Grada Varaždinske Toplice. 

 

S poštovanjem, 

 

Osnivač Vedran Ledić, 

Ravnateljica Kristina Šajatović Ledić“ 

 

 

 

Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednik Gradskog vijeća 

zaključuje sjednicu u 19:15 sati. 

 

Dovršeno! 

 

 

 ZAPISNIČAR PREDSJEDNIK 

  GRADSKOG VIJEĆA 

 Tamara Križanić 

  Franjo Prstec 


